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REPUBLIKA  HRVATSKA 
ZAGREBAČKA ŽUPANIJA 
        GRAD SAMOBOR 
        GRADSKO VIJEĆE 
 
Klasa: 021-05/13-01/9 
Urbroj: 238-11-04/03-13-2 
Samobor, 27.11.2013. 
 
 

ZAPISNIK 
s 5. sjednice Gradskog vijeća Grada Samobora, održane u utorak, 26.studenog 
2013. godine u prostorijama Gradske vijećnice Grada Samobora, Trg kralja 
Tomislava 5, Samobor. 
 
 Započeto u 14.00 sati. 
 
 
NAZOČNI VIJEĆNICI:  Petra Babojelić, Miljenko Bišćan, Željko Bošković, Marinko 
Džepina, Damir Gorišek, Maja Gračanin,  Ivan Horvat, Vinko Jaklenec, Irena Kapor, Boris 
Makarun, Željko Mataušić, Tomislav Pađan, Linda Rossini Gajšak, Zvjezdana Sečen, Jasenka 
Skendrović, Branimir Šiljak, Franjo Štefanić, Vjeran Štublin,  Marko Tandarić, Ivan Vlainić, 
Anica Vraneković,  te naknadno pristigli: Tomislav Masten, Andrija Noršić, Stjepan 
Kozlina     
 
IZOČNI VIJEĆNICI:  Vinko Kovačić  
 
PROČELNIK: Dragutin Kušić  
 
 
OSTALI: 
- Sanja Horvat Iveković, zamjenica gradonačelnika Grada Samobora 
- Željko Stanec, zamjenik gradonačelnika Grada Samobora 
- Željko Radovanić,  Mario Anušić, Mladen Ogrinc, Zvonko Župančić, Hrvoje Frankić, 

pročelnici Grada Samobora 
- Marijan Kižlin, zamjenik pročelnika Upravnog odjela za društvene djelatnosti 
- Darko Kupres, predsjednik Odbora za turizam i ugostiteljstvo 
- Zvonko Marenić, direktor td Komunalac d.o.o. 
- Milan Vasiljević, predsjednik Srpske nacionalne manjine 
- Zdravka Škugor Ferderbar, direktorica TZGS 
- Loranda Novosel, djelatnica u Upravnom odjelu za financije 
- Tamara Mekinjić, djelatnica Službe za unutarnju reviziju 
- Igor Rizmanovski, djelatnik Ureda gradonačelnika  
 
Predstavnici sredstava javnog priopćavanja. 
 
 
ZAPISNIČAR: Nada Gorišek 
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BRANIMIR ŠILJAK - pozvani ste na 5. sjednicu Gradskog vijeća koju sam 
sazvao kao predsjednik Gradskog vijeća na današnji dan u 14.00 sati, te prije otvaranja 
sjednice molim tajnika Grada da prozivkom utvrdi nazočnost vijećnika. 

 
DRAGUTIN KUŠIĆ - Pristupamo utvrđivanju nazočnosti na 5. sjednici prozivkom 

vijećnika. 
Konstatiram da je od 25 vijećnika nazočan 21 vijećnik, a izočno 4 vijećnika. 

 
BRANIMIR ŠILJAK - Utvrđujem da je od 25 vijećnika na današnjoj sjednici 

nazočan 21 vijećnik i 4 vijećnika izočno, te konstatiram da postoji kvorum za održavanje 
sjednice i donošenje pravovaljanih odluka i zaključaka, te otvaram 5. sjednicu Gradskog 
vijeća Grada Samobora. 

 
Prije utvrđivanja dnevnog reda predlažem da verificiramo Zapisnik sa 4. sjednice 

Gradskog vijeća Grada Samobora održane 30.10.2013. godine. 
   

Pitam, da li tko od vijećnika ima primjedbe na Zapisnik sa 4. sjednice? 
 Ako nema primjedbi predlažem da se isti prihvati i verificira. 
 Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je 
donijelo sljedeći 
 

ZAKLJUČAK 
 

Verificira se Zapisnik sa 4. sjednice Gradskog vijeća Grada Samobora održane 30. 
listopada 2013. godine u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

Tekst Zapisnika prilaže se ovom zaključku i njegov je sastavni dio. 
 
 
  

BRANIMIR ŠILJAK - Prelazimo na utvrđivanje Dnevnog reda sjednice.  
 Uz poziv za današnju sjednicu primili ste prijedlog Dnevnog reda. 

Sukladno članku 138. Poslovnika Gradskog vijeća Grada Samobora u Prijedlogu 
dnevnog reda predlažem da se naziv točke 22. mijenja i glasi: "Informacija o zaključku 
gradonačelnika o razrješenju i imenovanju članova školskih odbora u: 

a) OŠ Samobor, Samobor 
b) OŠ Mihaela Šiloboda, Sveti Martin pod Okićem 
c) OŠ Milana Langa, Bregana 
d) OŠ Rude, Samobor." 

 
Da li ima prijedloga za izmjenu i dopunu dnevnog reda, ako nema pitam tko je za 

Prijedlog s gore iznesenom izmjenom u točci 22. 
Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je 

usvojilo sljedeći 
 

DNEVNI RED 
 

1. Nacrt prijedloga proračuna Grada Samobora za 2014. godinu – prethodna rasprava. 
2. Nacrt prijedloga odluke o izvršavanju Proračuna Grada Samobora za 2014. godinu - 

prethodna rasprava. 
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3. Nacrt prijedloga projekcije Proračuna Grada Samobora za 2015. i 2016. godinu - 
prethodna rasprava. 

4. Nacrt prijedloga plana gradnje komunalnih vodnih građevina i Programa gradnje 
objekata i uređaja komunalne infrastrukture u Gradu Samoboru za 2014. godinu - 
prethodna rasprava. 

5. Nacrt prijedloga programa održavanja komunalne infrastrukture u Gradu Samoboru za 
2014. godinu - prethodna rasprava. 

6. Nacrt prijedloga programa gospodarenja i upravljanja gradskom imovinom i 
usmjeravanja prostornog razvoja Grada Samobora u 2014. godini - prethodna 
rasprava. 

7. Nacrt prijedloga programa javnih potreba u predškolskom odgoju Grada Samobora za 
2014. godinu - prethodna rasprava. 

8. Nacrt prijedloga programa javnih potreba u školstvu Grada Samobora za 2014. godinu 
- prethodna rasprava. 

9. Nacrt prijedloga programa javnih potreba u kulturi Grada Samobora za 2014. godinu - 
prethodna rasprava. 

10. Nacrt prijedloga programa javnih potreba u tehničkoj kulturi Grada Samobora za 
2014. godinu - prethodna rasprava. 

11. Nacrt prijedloga programa javnih potreba u socijalnoj skrbi i zdravstvu Grada 
Samobora za 2014. godinu - prethodna rasprava. 

12. Nacrt prijedloga programa javnih potreba u sportu Grada Samobora za 2014. godinu - 
prethodna rasprava. 

13. Nacrt prijedloga programa poticanja razvoja malog gospodarstva i poljoprivrede na 
području Grada Samobora u 2014. godini - prethodna rasprava. 

14. III. izmjene i dopune Plana gradnje komunalnih vodnih građevina i usmjeravanja 
prostornog razvoja Grada Samobora za 2013. godinu. 

15. Prijedlog odluke o izmjenama i dopunama Odluke o komunalnoj naknadi. 
16. Prijedlog odluke o vrijednosti obračunske jedinice - boda. 
17. Prijedlog odluke o izmjenama i dopunama Odluke o osnivanju i imenovanju Stožera 

zaštite i spašavanja Grada Samobora. 
18. Prijedlog plana  davanja koncesija na području Grada Samobora: 

a. srednjoročnog (trogodišnjeg) plana za 2014., 2015. i 2016. godinu 
b. godišnjeg plana za 2014. godinu 

19. Prijedlog zaključka o ukidanju javnog dobra-putovi: 
a. kčbr. 2175 k.o. Rakovica u površini od 620  m2 (parcelacija Gmajne) 
b. kčbr. 2176 u površini od 1159 m2, kčbr. 2177 u površini 2976 m2 i kčbr. 2178 

u površini 3470 m2, sve k.o. Rakovica.  
20. Izvješće Turističke zajednice grada Samobora o realizaciji programa Samoborskog 

fašnika u 2013. godini. 
21. Prijedlog zaključka o imenovanju ravnateljice Dječjeg vrtića Izvor, Samobor. 
22. Informacija o zaključku gradonačelnika o razrješenju i imenovanju članova školskih 

odbora u: 
a. OŠ Samobor, Samobor 
b. OŠ Mihaela Šiloboda, Sveti Martin pod Okićem 
c. OŠ Milana Langa, Bregana 
d. OŠ Rude, Samobor. 

23. Prijedlog zaključka o davanju prethodne suglasnosti na Statut DV Grigor Vitez, 
Samobor. 

24. Prijedlog zaključka o davanju prethodne suglasnosti na Statut DV Izvor, Samobor. 
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25. Prijedlog zaključka o imenovanju Razvojnog savjeta Grada Samobora. 
26. Ostale informacije. 

 
 

Predsjednik Gradskog vijeća Grada Samobora otvara"Aktualni sat" u kojem 
vijećnici mogu postavljati pitanja, tražiti obavijesti i davati prijedloge predsjedniku 
Gradskog vijeća, gradonačelniku, zamjenicima gradonačelnika, pročelnicima upravnih 
odjela Grada Samobora, a vezano za izvršavanje poslova i zadataka iz samoupravnog 
djelokruga Grada. 
 
 
 MAJA GRAČANIN - Imam dva pitanja. Prvo, na trećoj sjednici Gradskog vijeća 
održanoj u 9. mjesecu o.g. pročelnik Radovanić obavijestio nas je o održanom sastanku Grada 
vezano uz sanaciju Trebeža u suradnji s Fondom za zaštitu okoliša. Molim vas da nas 
vijećnike, naše građane izvijestite koje su do danas radnje obavljene i je li projekt sanacije 
Trebež spreman za apliciranje za fondove EU? 
 Drugo pitanje odnosilo bi se na parkiralište kod ZET-ovih garaža, primijetili smo da 
nedostaju poklopci na šahtovima, pa pretpostavljam da su ukradeni. Molim nadležne službe 
da čim prije postave druge poklopce radi sigurnosti građana koji koriste to parkiralište. 
 
 ANICA VRANEKOVIĆ - Postavila bih pitanje gosp. Stanecu, zamjeniku 
gradonačelnika. Radi se o asfaltiranju ceste Odvojka Mirnovečke u Maloj Rakovici i sanaciji 
mosta u Maloj Rakovici. Pitanje sam postavila pred dva mjeseca i rečeno mi je da će biti to 
napravljeno, no međutim do sada nikakvi radovi nisu počeli pa bih molila odgovor na to 
pitanje. 
 
 TOMISLAV PAĐAN - Zanima me u kojoj je fazi naručena studija izvedljivosti 
gradnje sportske dvorane pri OŠ Samobor? 
 
 FRANJO ŠTEFANIĆ - Molio bih da nas nadležne službe izvijeste da li je Zimska 
služba spremna za nadolazeću zimu i da neće biti propusta kao lani? 
 
 BRANIMIR ŠILJAK - Molim gosp. Željka Staneca da odgovori na postavljena 
pitanja. 
 
 ŽELJKO STANEC - Odgovorit ću na postavljena pitanja poštovanih vijećnika. 
 Na pitanje gđe Maje Gračanin, u vezi sanacije Trebeža, u kojoj je fazi, tu sudjelujem 
sam osobno u razgovorima s Fondom zaštite okoliša. Naručena je studija izvodljivosti i 
gotovo je sve spremno da se taj projekt može aplicirati na fondove EU. Znači, nosilac tog 
projekta td Komunalac i Fond za zaštitu okoliša.  
 Što se tiče parkirališta kod ZET-ovih garaža Grad Samobor više nema gore 
parkiralište, taj prostor je u vlasništvu ZET-a. Mi smo raskinuli ugovor sa ZET-om pa isti 
mora sam poduzimati mjere, a ljudi se gore sada parkiraju na svoju vlastitu odgovornost jer 
više td Komunalac ne naplaćuje to parkiralište. 
 Na pitanje gđe Anice Vraneković, zašto nije Odvojak Mirnovečke asfaltiran, moram 
napomenuti da više u Gradu Samoboru niti jedno asfaltiranje niti jedne ceste neće ići poslije 
01.11., ali to nije razlog zbog čega nije taj odvojak asfaltiran.  Razlog zašto isti nije asfaltiran 
su imovinsko-pravni odnosi. Mogu samo napomenuti da smo ušli u jedan problem kada smo 
rješavali oborinsku odvodnju uz samo Mirnovečku cestu uz parcelu SIŽE KUPRES gdje je 
vlasnik te parcele doslovce ometao izvođenje tih radova. Dok Grad ne riješi imovinsko-
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pravne poslove niti jedan više objekt u vlasništvu Grada Samobora neće se započeti s 
nikakvim aktivnostima. Znači prioritet je prije svega riješiti u potpunosti imovinsko-pravne 
poslove. Imali smo problema i s Baltnim jarkom i dan danas taj problem rješavamo. 
 Što se tiče sportske dvorane upravo sam jučer potpisao zaključak, sklopili smo ugovor 
s firmom za studiju izvodljivosti. Znači naručena je studija izvodljivosti koja košta 56.000,00 
kn. 
 Za ovu Zimsku službu raspisali smo natječaj na jedan novi način obnašanja Zimske 
službe, a to sam već u par emisija na Radiju Samobor nagovijestio. Ove godine smo krenuli s 
četiri pretovarne stanice i više nije jedina baza u Gradu Samoboru Sajmište. Znači što se tiče 
Zimske službe sve je spremno, odabrani su izvršioci tih radova koji će obavljati Zimsku 
službu, a to znači da zimu u potpunosti spremni čekamo.    
 
 ANICA VRANEKOVIĆ - Molila bih gosp. Staneca da mi samo malo pojasni, budući 
da od gosp. Kupresa čestica ide uz potok i uz tu cestu. Pitam, da li je on u ovom slučaju 
ponovno problem imovinsko-pravnih odnosa? 
 
 ŽELJKO STANEC - Njegova čestica je uz sam potok Rakovica, znači nije s druge 
strane ......... kuće.  
 
 IRENA KAPOR - Podsjetila bih na pitanje koje sam uputila tijekom Aktualnog sata 
na 2. sjednici Gradskog vijeća, a ticalo se dovršetka izgradnje vodocrpne stanice u Gornjoj 
Dubravi. Naime, tom prigodom gosp. Željko Stanec, zamjenik gradonačelnika, odgovorio je 
kako je izgradnja planirana do kraja ove godine te kako predviđa završetak u roku cca mjesec 
dana. Obzirom da su radovi prije nekoliko tjedana na Dubravi završili molila bih nadležna 
tijela da se očituju o sljedećem:  
- da li su radovi u vodocrpnoj stanici Gornja Dubrava uistinu završeni, odnosno je li ona 

dovedena u završno stanje? - ako nije 
- koji se radovi još očekuju i kada, a ukoliko jest, kada se može očekivati početak uporabe 

iste? 
Obzirom da su jučer i zalepršale prve pahulje snijega,  a narod ne kaže uzalud Sveta Kata 
snijeg na vrata, ponovno bih apelirala da se pitanje opskrbom vodom za područje Dubrava 
Samoborska što skorije riješi. Hvala unaprijed na konkretnom odgovoru. 
 
 BORIS MAKARUN - Imam dva kratka pitanja, a mislim da su obadva za gosp. 
Staneca. Kraj je godine, a gosp. Stanec je i rekao da poslije 11. mjeseca ne planiraju ništa više 
asfaltirati, pa ću postaviti pitanje o kojem smo vrlo često raspravljali u ovom cijenjenom 
domu, a to je famozni nogostup od Galgova prema groblju u Sv. Martinu koji je izgrađen u 
dužini cca 50 m i s izgradnjom se stalo. Pitam, kada će se nastaviti radovi i kada se može 
očekivati završetak tih radova? Mislim da su ljudi u Galgovu dovoljno dugo čekali na 
izgradnju tog nogostupa, pogotovo na toj dosta opasnoj prometnici, a tu poglavito govorim o 
starijim osobama i djeci. 
 Drugo pitanje, 28.11.2013. godine trebala se održati Skupština NK Samobor, prvi 
pokušaj je propao jer je kandidat za predsjednika i članovi Upravnog odbora kluba odustao 
isti dan kada se trebala održati Skupština. Nakon toga našla se ekipa ljudi koji su željeli ući u 
Klub i pomoći, uzeti taj vrući krumpir u ruke, no međutim čujem danas da je ponovno 
Skupština odgođena. Znam da kandidati ovog puta nisu odustali. Pitam, zašto je Skupština 
odgođena i u čemu je problem? 
 
 IVAN HORVAT - Ponukan zadnjim nevremenom, obilnom kišom, postavio bih i 
upozorio na problem potoka Bregane i njegovih pritoka. Zadnje kiše pokazale su da Bregana 
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ima zloćudnu ćud i da su praktički Grdanjci bili cijeli poplavljeni, odnosno ne mislim cijeli 
nego onaj dolje nizinski dio polja, a to znači da je jezero bilo oko kapelice što ja ne pamtim da 
je bilo ranije. Pretpostavljam da je to zbog toga što Bregana dugo vremena nije bila 
regulirana, odnosno čišćena. Molim nadležne službe da preko Vodoprivrede urgiraju, ako to 
nije u programu da se što hitnije stavi u program regulacija potoka Bregane i Škrobotnika. 
Dogodilo se to da je Škrobotnik već odvalio dio puta (gore kod Marića), a dio nogostupa (kod 
Zaringera) prema Vilinskim jamama u dužini od 30m praktički je neupotrebljiv. Znači treba 
hitno nešto poduzeti. Preko MO uputit ćemo određene dopise, ali molim da se to onda preko 
nadležnih službi s Vodoprivredom dogovori. 
 
 Predsjednik Gradskog vijeća Grada Samobora konstatira da je stigao vijećnik 
Tomislav Masten, te su sada nazočna 22 vijećnika. 
     
   
 LINDA ROSSINI GAJŠAK - Prije nego što postavim dva pitanja i uputim jedan 
prijedlog iskoristila bih priliku prvo da se zahvalim gosp. Kižlinu na odgovoru na pitanje 
vezano za službu radiologije, te da se zahvalim gradonačelniku i pročelnicima (gosp. Anušiću 
i gosp. Kižlinu) što su promptno reagirali na inicijativu Vijeća roditelja OŠ Samobor vezano 
za mogućnost apliciranja za grantove Ministarstva znanosti, obrazovanja i športa iz EU 
fondova za sportsku dvoranu. Od srca se nadam da će se cijeli ovaj projekt realizirati i da 
ćemo aplicirati u traženom roku. 
 Prvi prijedlog i pitanje upućujem gosp. Frankiću iz Upravnog odjela za gospodarstvo. 
Mi znači već godinu dana imamo u gradskom proračunu stavku - Subvencije za nova 
zapošljavanja, a u razgovoru s nekim našim manjim i srednjim poduzetnicima nekako sam 
dobila dojam, a što je i gosp. Radovanić više puta tu mjeru promovirao u medijima, da ipak 
dosta naših sugrađana koji imaju razne poslovne subjekte nisu obaviješteni o ovoj mjeri. 
Jedan dio njih mi je rekao da u protekloj godini i u ovoj godini su zaposlili ljude i da uopće 
nisu pojma imali o toj mjeri. Obzirom da je gospodarska kriza, da nam je nezaposlenost 
gorući, globalni i lokalni problem apelirala bih na vas da u budućim javnim istupima, budući 
da ste zaduženi za taj resor, da podsjetite naše obrtnike i poduzetnike o toj mjeri tako da ta 
dinamika bude ubrzanija. 
 Pitanje bih postavila vezano za sufinanciranje od strane Grada za obnovu pročelja, 
odnosno fasada. Kada određene poslovne subjekte ili građane sufinancirate na temelju čega se 
donosi ta odluka, s obzirom da ljudi u raznim tim objektima imaju različita davanja i po zoni i 
po visini ulaganja. Ljubazno bih vas molila da mi odgovorite na to pitanje. 
 Pitanje za našeg pročelnika Radovanića. Ako imate saznanja onda usmeno, ako ne 
onda pismeno, objavite kolika je tržišna vrijednost ovog novog Wolksvagen passata kojeg 
vozi gradonačelnik? Da li se možda razmišljalo potaknuti primjerom županice Lovrić koja će 
u ovo vrijeme krize vratiti luksuzni auto i osobno podmiriti rate, da li se o tome razmišljalo u 
Gradu Samoboru?      
 
 MARINKO DŽEPINA - Postavio bih pitanje vezano za legalizaciju. Kojom brzinom 
i kojim tempom Grad Samobor rješava zahtjeve za legalizaciju? Da li su stvoreni svi uvjeti, 
kako kadrovski tako i organizacijski za što brže rješavanje tih predmeta koji su građani 
podnijeli a vezano za legalizaciju objekata na području Grada Samobora? 
 
 Predsjednik Gradskog vijeća Grada Samobora konstatira da je stigao vijećnik 
Andrija Noršić, te su sada nazočna 23 vijećnika.  
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 BRANIMIR ŠILJAK - Molim gosp. Željka Staneca, zamjenika gradonačelnika da 
odgovori na postavljena pitanja. 
 
 ŽELJKO STANEC - Na postavljeno pitanje gđe Irene Kapor što se tiče izgradnje, tj. 
dovršetka cjevovoda u Samoborskoj Dubravi. Koliko ja imam informaciju taj cjevovod je 
napravljen, kada se napravi ispiranje tog cjevovoda i dobije analiza ispravnosti vode ljudima 
će biti omogućeno priključivanje na isti taj cjevovod. Znači, poslije po zahtjevu svakog 
domaćinstva preko Vodoopskrbe i odvodnje imati će svako domaćinstvo pravo na taj 
priključak. 
 Što se tiče izgradnje nogostupa na potezu od Galgova prema Sv. Martinu, raspisan je 
natječaj, odabran je izvođač, a izvođač je firma Davor Inženjering, na natječaj su dobili 
nogostup u Kladju gdje se zajedno u okviru tog nogostupa izgrađuje i autobusno ugibalište, a 
sada točno ne znam kada će gore krenuti s izgradnjom nogostupa u Galgovu. 
 Skupštinu NK Samobor sam otkazao iz osobnih razloga jer u četvrtak u 18.00 sati sam 
spriječen i ne mogu održati Skupštinu. 
 Što se tiče pitanja poštovanog vijećnika gosp. Horvata neka MO uputi pismeni dopis 
prema Gradu Samoboru, a Grad Samobor će poduzeti mjere koje su u njegovoj nadležnosti 
prema Hrvatskim vodama. 
 Daljnje odgovore će dati gosp. Frankić i gosp. Radovanić.    
 
 HRVOJE FRANKIĆ - Vijećnici gđi Lindi Rossini Grajšak htio bih samo reći u svezi 
ovih novih zapošljavanja. Dakle, to je program koji je objavljen, a to je bila davna vaša 
inicijativa hvale vrijedna, mi smo je ugradili i kao takvu i prošle godine smo podržavali, 
odnosno provodili. Ove godine je išao javni natječaj vezano uz tu mjeru i ono što vam mogu 
reći da možemo biti zadovoljni da je u principu mjera u cijelosti ispunjena, odnosno sva 
sredstva će biti u narednih nekoliko dana potrošena. Dakle poslovni subjekti su se javljali koji 
su zadovoljavali uvjet pa ćemo sav iznos utrošiti. Ono čime se isto tako možemo pohvaliti da 
smo za sljedeću godinu podigli iznos sa 50.000,00 kn na 70.000,00 kn. Obični poslovni 
subjekti imaju 5.000,00 kn, a oni koji su proizvođači imaju 7.000,00 kn po jednom 
zapošljavanju.  
 Što se tiče pitanja pročelja zgrada to će vam pojasniti gosp. Anušić s obzirom da je to 
u njegovom resoru. 
 
 MARIO ANUŠIĆ - Što se tiče fasada iste se financiraju iz namjenskog prihoda a to je 
spomenička renta. Novac koji se skupi na taj način odvaja se dijelom za sanaciju tih fasada. 
Postoje kriteriji za odabir tko će se javiti na području Grada Samobora, a za prošlu godinu je 
to bio iznos od cca 120.000,00 kn. Na taj natječaj su se javile četiri kuće stambene jedinice i 
one su napravile te fasade i njima je isplaćen iznos koji su dobili na natječaju. Znači, postoje 
kriteriji i mogu se javiti svi poslovni proizvodni ili neproizvodni subjekti i stambene jedinice 
za sanaciju fasada.  
 
 ŽELJKO RADOVANIĆ - Pitanje koje mi je uputila gđa Rossini Gajšak vjerujem da 
ga ne dovodimo u vezu sa sličnim situacijama kojima smo ovih dana svjedočili, a ne bi imalo 
nikakvih temelja niti razloga po više osnova. Jedan od toga je da vozilo koje smo prodavali je 
bilo više nego nefunkcionalno, gotovo neupotrebljivo, vozilo koje smo prodavali bilo je istog 
tipa i iste marke. U leasingu kupljena tri vozila (dva pola i jedan passat), njihova ukupna 
vrijednost ovog momenta nije mi poznata, mislim da je to negdje oko cca 400.000,00 kn, od 
toga cijenim da bi passat imao cijenu oko cca 170.000,00 kn. On je osnovna verzija bez svih 
onih automatskih mjenjača i ne znam čega. Mi smo ove godine planirali za plaćanje leasinga 
25.000,00 kn a dosada je dospjelo 10.000,00 kn, a iduće godine je planirano za sva tri vozila 
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80.000,00 kn. Ukoliko cijenite da trebate točniju informaciju ili u onom dijelu financijskog 
iznosa mogu vam to pismeno dokumentirati. 
 
 MLADEN OGRINC - Odgovor cijenjenom vijećniku gosp. Džepini. Predmeti 
legalizacije rješavaju se prema tempu koje smo poslali u Ministarstvo da ćemo rješavati, a 
ubrzanje bi trebalo krenuti sljedeće godine, raspisan je natječaj za šest djelatnika SSS u Gradu 
za naš upravni odjel koji rješava te predmete, kako bi nam isti pomogli da što brže to 
rješavamo. Trenutno smo u nabavi novog računalnog programa koji će nam pomoći u tome, a 
sljedeće godine nabavit ćemo nova dva terenska auta kako bi mogli ići na teren i da rješavamo 
te predmete maksimalno brzo. Do sada je riješeno cca 600 predmeta, a slijedeće godine 
predviđamo riješiti cca 1500 predmeta, a ukupno ih ima 6000 predmeta. 
 
 ANICA VRANEKOVIĆ - Mislim da bi mi ovo objašnjenje mogao dati gosp. tajnik. 
Moje pitanje se odnosi na obaveze koje ima MO. Kada u MO dođe do nekakvog komunalnog 
problema kome se građani po nekakvim aktima ili Zakonu o lokalnoj upravi i samoupravi 
prvom obraćaju? 
 
 DRAGUTIN KUŠIĆ - Što se tiče regulative lokalne i mjesne samouprave imamo 
nekoliko mogućnosti kome se građani mogu obratiti. Pod broj jedan, građani se mogu obratiti 
svojem mjesnom odboru, dakle predsjedniku i VMO, ako VMO to ne može riješiti ono dalje 
predlaže Gradu Samoboru da se isto uvrsti od nekih od programa zavisno od samo problema 
koji treba riješiti. Drugo, mogu se javiti i vijećniku sa svojeg područja koji je isto tako 
ovlašten da predlaže Gradskom vijeću određene aktivnosti. Mogu se direktno obratiti Gradu, 
odnosno pojedinom upravnom odjelu sa zahtjevom da se neki problem riješi, a onda upravni 
odjel treba dati odgovor da li je predložio to i uvrstio u neki od programa i u kojem vremenu 
bi se taj problem mogao riješiti. Dakle to su mogući načini pa jedno od toga odaberite.  
 
 ANICA VRANEKOVIĆ - Znala sam da ćete mi to odgovoriti na taj način, a uzimam 
si malo pravo da nešto malo o tome znam. Naime, u Rakovici se dogodio dosta veliki 
komunalni problem o kojem ja ovaj čas neću govoriti pred ovim Vijećem jer su se neki koraci 
poduzeli i vrlo brzo će saznati oni koji trebaju saznati o čemu se radi. Pitanje sam postavila iz 
razloga što su mještani Male Rakovice, ne znam točni izraz koji bi rekla, ljuti ili ogorčeni na 
predsjednika MO koji na dva poziva o rješavanju, odnosno o samom upoznavanju s 
problemom nije se htio odazvati. Svjedok sam ja, jer jedan od ta dva poziva bio je moj, 
9.11.2013. godine, to nije prvi puta jer su se takve stvari događale i u prošlom mandatu. 
Mislim da bi netko iz gradske uprave u čijoj su nadležnosti mjesni odbori trebao upozoriti, u 
najmanju ruku, predsjednika MO. VMO nije o tome moglo raspravljati zato jer predsjednik 
MO nije htio građane saslušati, da se može komunikacija odvijati na bolji način, bez obzira o 
kome se tu radi. Neću prejudicirati stvari zbog toga jer je predmet u tijeku ali mislim da se to 
iz nekakvih osobnih kontakata, odnosno osobnih odnosa nije izišlo u susret. Mislim da na to 
nitko nema pravo, netko tko je ušao u politiku na ovaj ili onaj način, pa ako je to i najniža 
razina mora obnašati svoju dužnost onako kako to akti nalažu. 
 
 BRANIMIR ŠILJAK - Dobro, ovo je već bila rasprava pa vas molim da se drugi puta 
suzdržite. 
 
 ŽELJKO STANEC - Moram se malo nadovezati na ovu raspravu gđe Anice 
Vraneković. Sada neću stati u obranu predsjednika MO, ali s obzirom na aktivnost 
predsjednika MO Mala Rakovica prema Gradu Samoboru mogu samo reći da on spada među 
aktivnije predsjednike mjesnih odbora na području Grada Samobora. Ova informacija me čak 
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malo začudila da se nekome ne javi na telefon, koliko god meni je poznato bar taj čovjek, 
osobno ga poznam, uvijek se javi i probleme svojih mještana rješava. 
 
 ANICA VRANEKOVIĆ - Gosp. Stanec slažem se s vama i ja ga dobro poznajem, za 
par dana kada ćete biti upoznati na bolji način s ovom situacijom vidjeti ćete da su to bili neki 
drugi razlozi. 
 
 TOMISLAV MASTEN - Moje prvo pitanje odnosilo bi se na program dugoročnog 
razvoja kanalizacije, odnosno na pripremu tog projekta za fondove EU. Često smo slušali u 
ovom Gradskom vijeću o tome kako se veliki projekti za EU pripremaju, potrošili smo doduše 
milijune na zapošljavanje ljudi za te projekte, međutim jednog euro centa nismo iz tih EU 
fondova nismo doveli, osim nešto sitno što je Pučko otvoreno učilište privuklo. Ozbiljan 
program s kojim smo imali prilike privući novac iz EU bio je program dugoročnog razvoja 
kanalizacije koji se našao na indikativnoj listi Hrvatskih voda. Molim gosp. Radovanića da mi 
ne odgovara o željeznici kao  zadnji puta kad pitam o kanalizaciji pa ga unaprijed 
upozoravam. Grad Poreč je ovih dana dobio sva moguća pozitivna mišljenja i uskoro ide 
privlačenje tih prvih sredstava. Kada smo mi kretali bili smo ispred Grada Poreča, Grad Poreč 
nam je gledao u leđa, Samobor mu je bio tada uzor po onome što je napravio. Pitam, gdje smo 
mi danas? Ja sam vam rekao gdje je Grad Poreč.  
 Drugo pitanje, upis prometnica. Znate i sami da je 2010. godine stupio na snagu Zakon 
o cestama kojima je jedinica lokalne samouprave dužna provesti upis nerazvrstanih cesta na 
svojem području koje naravno u naravi postoje a nisu definirane kao takve u katastru i 
gruntovni i koje su 01.01.1997. godine bile u javnoj upotrebi. Gdje smo s time? Koliko smo 
elaborata dosada napravili u zadnje dvije-tri godine? Koliko novaca smo za iduću godinu 
predvidjeli? To nisam našao u materijalima za ovu sjednicu Gradskog vijeća. Koja je 
dinamika upisa tih cesta na području Grada Samobora? 
 Ne mogu prešutjeti gosp. Radovaniću kada kaže de ne možemo povlačiti paralele 
između auta jednog i drugog. U Sisku vam je isti tip i isto vozilo, kupljeno je više vozila, 
vozilo je isto izmišljeno da je formalno neupotrebljivo, kao što ste i vi izmislili da je formalno 
neupotrebljivo. Imate potpuno iste parametre, samo što je eto županica vratila vozilo, a tu 
očito nitko neće, to vam je jedina razlika. 
 
 BRANIMIR ŠILJAK - Molio bih vas da se suzdržite od komentara i da postavite 
pitanje. Molim gosp. Staneca da odgovori na postavljena pitanja.  
 

ŽELJKO STANEC - Odgovor ću dati na postavljeno pitanje vijećnika gosp. 
Tomislava Mastena. Naravno da Grad Samobor nije odustao od projekta kanalizacije, taj 
projekt je započet prije cca 4 do 5 godina. Ishođene su sve potrebne dozvole,  potvrda glavnog 
projekta za sami kolektor, predishođenjem je lokacijska dozvola za pročistač. Vode se 
intenzivni razgovori s Hrvatskim vodama i taj projekt će biti sigurno spreman da se aplicira na 
strukovne fondove EU do četvrtog ili petog mjeseca 2014. godine. 

 
ZVONKO ŽUPANČIĆ - Odgovor na upit vezan za upis nerazvrstanih prometnica. 

Mi smo za dvije prometnice koje smo preuzeli od strane Županijske uprave za ceste podnijeli 
zahtjev i izvršen je upis u zemljišne knjige. Za dio prometnica koje smo imali na održavanju 
iz onih razdoblja provodi se parcijalno postupak  upisa u zemljišne knjige kako detektiramo 
problem jer svaka prometnica je sadržana od više desetaka parcela. Moramo navesti i 
činjenicu da većina prometnica nije rađena na osnovu projektne dokumentacije nego su to 
zatečeni putovi i jasno je da iz prošlosti vučemo repove neusklađenih imovinsko-pravnih 
odnosa. Kako detektiramo probleme tako i pristupamo rješavanju. Za narednu godinu 
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predvidjeli smo znatna sredstva na određenoj poziciji geodetskih i katastarskih usluga kojima 
se rade geodetski elaborati i slijedom toga se vrši upis u zemljišne knjige, a sve to se radi 
temeljem Zakona o cestama iz 2011. godine. 

 
TOMISLAV MASTEN - Nije mi nešto jasno pa tražim pojašnjenje. Pitao sam vas 

koliko ste od 2011. godine do danas napravili geodetskih elaborata i koliko ste temeljem tih 
elaborata upisali cesta u zemljišne knjige. To što ste negdje zbrisali društveno vlasništvo to 
nije neka visoka matematika, podnijeli ste jedan A4 papir u gruntovnu, OK. Pitam vas, koliko 
ste elaborata napravili za upis cesta i koja je to kilometraža cesta koja je upisana od 2011. 
godine do danas? 

 
ZVONKO ŽUPANČIĆ - Mi smo dobili 183 km nerazvrstanih cesta i za sve smo 

podnijeli zahtjev za upis i izvršen je upis u zemljišne knjige. Sada ne znam broj koliko je 
elaborata bilo, ali vam mogu u pisanom obliku dati točan podatak. 

 
BRANIMIR ŠILJAK - Odgovor će vam biti dostavljen u pisanom obliku. 

 
 
 S obzirom da se više nitko ne javlja za riječ predsjednik Gradskog vijeća Grada 
Samobora zaključuje "Aktualni sat", te se prelazi na rad po usvojenom Dnevnom redu. 
       
 
  
AD1.)   

BRANIMIR ŠILJAK - Prelazimo na prvu točku dnevnog reda - Nacrt prijedloga 
proračuna Grada Samobora za 2014. godinu – prethodna rasprava. 

Molim gosp. Željka Radovanića, pročelnika Upravnog odjela za financije da u ime 
predlagatelja da uvodno obrazloženje. 

  
 ŽELJKO RADOVANIĆ - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje 
su vijećnici dobili u materijalima za sjednicu. 
 

BRANIMIR ŠILJAK - Konstatiram da su o Nacrtu prijedloga proračuna raspravu 
provela sljedeća radna tijela Gradskog vijeća Grada Samobora i to: 

- Odbor za komunalnu djelatnost 
- Odbor za mjesnu samoupravu 
- Odbor za društvene djelatnosti i brigu za mladež 
- Odbor za socijalnu skrb i zdravstvo 
- Odbor za hrvatske branitelje iz Domovinskog rata 
- Odbor za gospodarstvo, poduzetništvo, obrtništvo i ulaganja 
- Odbor za poljoprivredu i šumarstvo 
- Odbor za turizam i ugostiteljstvo 
 

Molim gosp. Željka Radovaića da se očituje u ime Odbora za financije i proračun.  
 
 ŽELJKO RADOVANIĆ - Ovaj Odbor je sabrao sva ova izvješća od odbora koje ste 
vi naveli i jednoglasno donio sljedeći zaključak: 

1. Prihvaća se Nacrt prijedloga proračuna Grada Samobora za 2014. godinu - prethodna 
rasprava u predloženom tekstu. 
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2. Predlaže se Gradskom vijeću da o Prijedlogu iz točke 1. ovog zaključka provede 
raspravu i isti usvoji. 

 
BRANIMIR ŠILJAK - Molim gosp. Dragutina Kušića da se očituje u ime Odbora za 

statutarno-pravna pitanja. 
 

DRAGUTIN KUŠIĆ - Odbor za statutarno-pravna pitanja na svojoj 4. sjednici, 
održanoj 25.11.2013. godine proveo je raspravu o Nacrtu prijedloga proračuna i jednoglasno 
daje sljedeće mišljenje: 

1. Nacrt prijedloga Proračuna Grada Samobora za 2014. godinu pripremljen je, i 
postupak utvrđivanja proveden sukladno zakonskim propisima RH, Statutu i 
Poslovniku Gradskog vijeća Grada Samobora. 

2.  Predlaže se Gradskom vijeću Grada Samobora da o Nacrtu prijedloga proračuna za 
2014. godinu provede raspravu i isti usvoji u danom tekstu. 

 
BRANIMIR ŠILJAK - Otvaram raspravu. 

  
BORIS MAKARUN - Malo ću u uvodnom dijelu nešto reći u ime Kluba vijećnika. 

Neću vas zamarati sa suhoparnim brojkama, a rekao je i pročelnik sam da je ovo prvo čitanje, 
a mi koji smo duže u Vijeću znamo da je to ispitivanje pulsa opozicije da bi pozicija znala 
kako da se ponaša. Drago mi je da ste nakon neostvarivih proračuna prijašnjih godina ove 
godine izradili nešto skromniji, no i ovakav kakav je dosta ambiciozan, a da ne kažem 
neostvariv. Sami ste rekli pročelniče da se proračun prosječno priznali da on neće biti veći od 
sto sedamdeset sedam milijuna kuna ove ste godine izradili prijedlog koji je veći za cca deset 
milijuna kuna. Vjerujem da ste znali da taj puno veći iznos je neostvariv, a da ste imali u 
mislima najavu Vlade o skromnijoj i puno težoj narednoj godini bez obzira na to vi ste nam 
dali popis lijepih želja ili kao što je to moja kolegica rekla pismo Djeda Mraza. Znam da je to 
nekome teško slušati pa uzdiše, ali dobro. Ne mogu da ne spomenem povećanje ionako visoke 
stavke za informiranje, pa sufinanciranje nekih udruga koje svagdje u svijetu su na samom 
financiranju, a usprkos tome i reprezentacija nije baš u skladu s time jer ne vjerujem da su 
vijećnici popili toliko kava i pojeli kolača. Žalosno je da poslije DVD-a smo krenuli u 
kupovanje drugih udruga, no više o tome će vam reći moje kolege. 

 
LINDA ROSSINI GAJŠAK - Prvi komentar gosp. Radovaniću kada sam vidjela 

visinu iznosa ovogodišnjeg proračuna da ipak ove godine nekako se išlo racionalnije u 
procjenu proračuna za sljedeću godinu a koliko će on biti ostvariv to ćemo vidjeti, ali ipak u 
usporedbi s prošlogodišnjim, vrlo ambicioznim, iznosom za 2013. godinu koji je pretrpio dva 
rebalansa vidim da ste ove godine gledali malo više te parametre trenutne ekonomske situacije 
i dosadašnje punjenje proračuna. Za pohvaliti je da ste ipak išli malo racionalnije u to 
planiranje proračuna. 

Jedna mala primjedba na sadržaj materijala, ako biste možda mogli kod Konačnog 
prijedloga proračuna za 2014. godinu staviti sadašnji proračun, nakon dva rebalansa proračun 
paralelno s prijedlogom proračuna za 2014. godinu da bi mogli bolje i adekvatnije  pratiti  po 
svim stavkama. Da vidimo index, to je bilo nekada dobro pravilo, kako bi se bolje mogli 
usporediti index povećanja i umanjenja. 

Što se tiče samog sadržaja proračuna neupitno je da ova vladajuća većina je na 
lokalnim izborima dobila veliku podršku građana a pretpostavljam da je očekivano da su im 
sadržaji koji osim onih tekućih, znači zakonskih obveza Grada imate podršku građana. No, ne 
znam koliko bi se građani u postojećoj teškoj gospodarskoj situaciji složili s nekim 
troškovima, za koje sam uvjerena da mogu ipak biti manji, a to su troškovi promidžbe 
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informiranja, oglašavanja, računalne baze i drugih inih troškova, koji ipak mislim da mogu 
biti razumniji i da mogu biti smanjeni i da su ta sredstva ako se očekuju uprihodovati mogu 
upotrijebiti za neke druge potrebitije namjene.  

Još jedna podrška za kapitalnu investiciju u koju idemo u ovom sufinanciranju od pet 
milijuna kuna, a isto tako veseli me da ste prihvatili višegodišnje sugestije o povećanju 
sredstava koje bi Grad trebao osigurati ako uopće misli aplicirati sredstva iz EU fondova pa 
mislim da se to iz nekih simboličnih trinaest ili petnaest tisuća kuna poveća na sto pedeset 
tisuća kuna gdje se ipak nešto možda i može pokrenuti. 

Naše amandmane ćete zaprimiti u roku u onoj formi kako to očekuje gosp. Radovanić, 
da ne bi bilo primjedbi kao prošle godine. 

Na kraju čisto jedan mali komentar, ja ne znam kako smo mi do sad, od kada se Grad 
Samobor odvojio od Grada Zagreba, mogli bez jedne nove revolucionarne stavke u 
proračunu, a to je za poticaj za razvoj lovstva od sto tisuća kuna. Mislim ironično je ali 
stvarno u ovoj situaciji uvoditi takvu jednu stavku i to šest puta veću nego za Udrugu za 
zaštitu životinja koju ste isto tako stavili u proračun. O tome isto tako neka presude građani. 

 
TOMISLAV MASTEN - Ja više jednostavno nemam snage ovdje raspravljati o ovim 

Radovanićevim pričama jer to naravno nema apsolutno nikakve veze sa stvarnim životom, jer 
sada mi kaže gosp. Vlainić da od šestog mjeseca nisu dobili novce u Zajednici tehničke 
kulture, ali zato mi krcamo u novcima, sve smo dugove pokrili i sve je super. 
Simptomatična je bila završna rečenica, imamo dva milijuna kuna na računu i čekamo da 
dokapitaliziramo Komunalac. Što čekamo da snijeg opadne? Tako je teško klik stisnuti na 
Internet bankarstvu. Znači opet prazne priče, jedna šuplja demagogija politička, najgore vrste, 
lažemo vlastite građane po ne znam koji put. Ovdje su u pravilu dobrim dijelom novi vijećnici 
oni se još nisu navikli a mi koji smo tu duže mi smo već navikli na to, da se priča jedno o 
rebalansu, jedno o proračunu, a na kraju ispada nešto četvrto i tako godinama ponavljamo 
jedno te isto.  
 Tablica na str. 6. vam je idealan prikaz funkcioniranja Grada Samobora, vrlo kratko; 
"ostvarenje prihoda od prodaje nefinancijske imovine za prvih deset mjeseci o.g. bilo milijun 
kuna, ali će zato iduće godine gradska uprava na čelu s pročelnikom za financije i 
gradonačelnikom prodati imovinu za trinaest milijuna i sedamsto tisuća kuna." Zašto? Zato 
što treba pokriti određene rashode, treba vjerojatno pokriti transfere koji su svojedobno pred 
izbore došli iz DC-a pa sto tisuća kuna dati za lovstvo i takve nekakve stvari. Treba pet 
milijuna kuna dati u Komunalac. Zašto? Zato što treba platiti stranačke kadrove koji su tamo 
potpuno bespotrebno zaposleni, a Radovanić to zove "stavljanje funkcije Komunalca na viši 
nivo". To se zove potrošnja plaće za partijski uhljebljene ljude, to se inače tako zove pravim 
imenom. Ako hoćete nazvati stavljanje funkcije Komunalca na viši nivo onda je to stavljanje 
funkcije Komunalca na viši nivo. Bilo bi dobro kada kaže da imamo trideset devet milijuna 
kuna trošak za plaće, bi bilo dobro da izvuku plaće iz Komunalca pa da se vidi i da se to sve 
usporedi s kojom godinom prije pa da se povuku znakovi jednakosti. Vjerojatno zato niti 
nema ovih indexa ovdje što je gđa Linda tražila u proračunu jer bi se jako dobro vidjelo koji 
je novac za plaće odlazio kad je proračun kud i kamo jači i kud i kamo veći, a koliko odlazi 
danas. Kažete da je revizija rekla bezuvjetni nalaz revizije i ja vam čestitam na bezuvjetnom 
nalazu revizije. Postoji samo jedna zemlja na ovom svijetu u kojoj revizija da nalog da se 
smanji dug, da se napravi plan otplate duga, a iduće godine taj isti dug vi povećate za osam 
milijuna kuna i onda dođe ta ista revizija i kaže vam da ste vrhunski radili. To samo jedna 
država na svijetu postoji, doduše ta ista revizija je bila i u HGK i u još nekim institucijama pa 
se poslije pokazalo malo drugačije, ali dobro, neću sada usporedbe povlačiti. Međutim moram 
priznati da meni to graniči sa zdravim razumom, to mi je matematika na razini pučke škole. 
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Pet milijuna kuna za OŠ Samobor, po koji puta, stavljamo to u proračun pa brišemo pa 
vraćamo, ali sada smo otkrili tajnu to su EU fondovi. Ako ćemo ići dinamikom poput 
dugoročnog programa kanalizacije i aplicirati se na tu dvoranu na EU fondove pretpostavljam         
da moje dijete koje je krenulo ove godine  u tu školu moglo taman negdje biti pred staračkim 
domom kad ćemo dobiti novce od EU za taj projekt. Sve u svemu klasični po ne znam koji 
put dokument koji priča jedno, a stvarnost je nešto sasvim drugo. Gradske institucije, udruge i 
svi koji su na proračunu, nema novaca, problemi su, smanjuju se sredstva, svi su u "banani" 
kako se to kaže, ali kada dođem ovdje na ovo Gradsko vijeće i dođe pročelnik za financije i 
kaže med i mlijeko. Što da si sada ja mislim? Da sada peti puta raspravljam o jednom te 
istom, opet na isti način i opet bi došlo na kraju izvješće o izvršenju proračuna pa bi rekao 
gosp. Radovanić, znate kada smo na kraju sve zbrojili opet smo dvadeset pet milijuna kuna 
bili u minusu prošle godine. O čemu mi sada da tu raspravljamo. 
Projekcija proračuna, zadnji put smo govorili  da je nebulozno vidjeti da ti se ne ostvaruje 
proračun koliko si ga planirao a onda ga još povećavati. On to opet radi, vi mu svi plješćete, 
vladajuća većina će to izglasati, pa čemu uopće o tome raspravljati. Mi raspravljamo o 
dokumentu koji nije stvaran koji je imaginaran, koji je netko zamislio doma kod sebe u 
dnevnoj sobi i mi ga imamo sada na stolu i raspravljamo o nečemu što zapravo nije stvarnost. 
U ovakvoj raspravi mi je uopće bedasto sudjelovati već je bolje da odem na kavu, jer 
raspravljamo o nečemu što zapravo ne postoji. Ista stvar je bila prije godinu dana i uvijek 
raspravljamo o nečemu što je imaginarno, pa tako i ovaj imaginarni proračun neću podržati jer 
znam da to nema veze s ničim, ali tu je pročelnik koji to predlaže, tu je većina koja će to 
izglasati.      
 
 ANICA VRANEKOVIĆ - Vjerojatno se ne bih javila za diskusiju da nisam bila na 
svečanoj sjednici povodom Dana Grada i slušala krasne govore. Kada sam došla doma onda 
sam ovako mislila; Isuse Boži, da ne živim u Samoboru ja bih sutra prodala kuću u 
Jastrebarskom, otprilike, i išla bih u Samobor živjeti, jer vjerojatno po govorima koji su bili 
nema tako idealnog, krasnog i divnog mjesta kao što je Samobor. Slažem se s time 
definitivno, ali po tim govorima nema niti tako uspješnog mjesta. Sada kada je došlo prvo 
čitanje proračuna, a u prvom rebalansu je bilo skidanje pet milijuna kuna za OŠ Samobor za 
dvoranu, a dvorana je još onakva kakva je bila kada sam ja krenula u osnovnu školu, ali na 
žalost to je bilo jako, jako davno, pa roditeljima nije jasno tko je mogao reći da dvorana nije 
opasna, da nije adekvatna, jer se pitaju što će biti kad jednog dana postane opasna tko će onda 
odgovarati. Sinoć sam čitala taj proračun, koliko znam pročitati, i ja sam rekla ovo što je 
rekao kolega Makarun da je ovo pismo Djeda Mraza,zato jer mi se to tako čini. Tu je 
nabrojano toliko stvari da uopće ne znam koliko bi mogao taj proračun veliki biti da bi se to 
ostvarilo. Skinule su se stavke za školstvo, za dječje vrtiće, za puno stvari su se skinule stavke 
i sada ne znam koga bi trebalo uvjeriti, vjerojatno vladajuću većinu, da je to stvarni proračun. 
Ovo je stvarno jedna lijepa krasna pričica kada nemaš što raditi navečer da si pročitaš što bi se 
sve trebalo u Samoboru napraviti, a ja to isto znam jer dugo živim u Samoboru. Ponavljam 
nije niti malo korektno obmanjivanje Samoboraca i ljudi koji žive u Samoboru da im se kaže 
kako je u Samoboru sve divno i krasno, a na kraju godine ili treću ili četvrtu četvrtinu godine 
se sve izreže što se može izrezati i jako je upitno što će biti iduće godine.   
 
 ŽELJKO RADOVANIĆ - Rasprava nije išla u onom tonu da bi bila, žao mi je što to 
moram reći, konstruktivna s određenim prijedlozima kao što smo to činili svih godina do sada 
pa da onda moja stručna služba se prihvatimo određenih aktivnosti, promjena, sagledavanja, 
jesmo li dobro kao uprava, a uprava je po svojoj funkciji ili po svojoj nadležnosti upravo pod 
povećalom politike, a politika ste svi vi ovdje, da li ste pozicija ili opozicija manje važno je ali 
svi ste vi ovdje odabrani od građana i vaša je misija i uloga da doprinesete kvaliteti ovog 
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dokumenta. Posebice mi je žao, a imam i osjećaj, da ste bili previše uzdržani u tom dijelu, da 
ste krenuli s jednom nevjericom što je s ove strane razumljivo ako je opozicija u pitanju da se 
pokaže status ili stav to bi me više veselilo te vas na to pozivam u ovih dvadesetak dana i 
samo u tom smislu vodim ovu raspravu sada malo iznad svoje nadležnosti pročelnika, a to je 
da vas pozovem da zajednički doprinesemo da ono što smo predložili da je to realno, da ovo 
što smo predložili je ostvarivo, da ovo što smo predložili ne ovisi samo o gradskoj upravi 
nego o svima nama. Dakle kada sam govorio o legalizaciji i na jednoj ranijoj sjednici, pa evo i 
danas, nećete vjerovati da je to stvarno jedan nepresušan izvor sljedećih nekoliko godina 
ostvarivanja i ostvarenja prihoda po više osnova. Dakle, vjerujmo u to, doprinesimo tome, 
radimo na promidžbi ovog Grada, radimo na zajedničkom projektu koji je za naš zajednički 
boljitak. U tom smislu vas molim da sve ono što će u vašim amandmanima u tom dijelu biti 
tako ćemo, ja vjerujem, cijeniti i prihvaćati. 
 
 LINDA ROSSINI GAJŠAK - Nije mi bila uopće namjera replicirati ni sudjelovati u 
daljnjoj raspravi ali potaknuta sam na temelju izlaganja gosp. Radovanića. Gosp. Radovanić 
citirat ću vas a rekli ste da ste bili "suzdržani". Molim vas recite mi u zadnje četiri godine 
kada usporedite amandmane oporbe na koje smo ukazivali, kada smo vas pravodobno 
upozoravali na mjere štednje, kada smo iznosili neke logične stvari u prijedlozima 
amandmana kada ste išta od toga prihvatili. Dobit ćete naše amandmane u pisanom roku. 
Također ćemo nakon sadašnje sjednice ispitati javno mnijenje građana da vidimo što građani 
misle i da čujemo od njih neke prijedloge. Povijest je učiteljica života, zapravo magistra 
Vitae, a povijest nam je pokaza da ne uvažavate naše primjedbe i da naši višesatni napori, rad 
i trud i da konstruktivni prijedlozi već na prvom čitanju proračuna budu išta uvaženi, nikada 
ništa niste uvažili a niste nikakva upozorenja primili iako su postojala nekakva naša 
predviđanja i o manjkovima i u drugim situacijama pokazali točnim, ali post festum. Prema 
tome, mislim bili ste suzdržani opravdano ali dobit ćete amandmane. 
 
 BORIS MAKARUN - Cijenjeni gosp. pročelniče, ne znam, ja sam tu od ovih 
vijećnika najduže u ovom cijenjenom domu i od kada ste vi pročelnik mislim da sam najblaži 
prema vama, što se tiče mojih rasprava. Svake godine vam pokazujem i ukazujem da niste u 
pravu, bez obzira na vaše uvjeravanje, najiskrenije uvjeravanje. Meni se čini da vi imate čep u 
ušima, da si vi dolaskom na ovo Gradsko vijeće stavite čep u uši i da jednostavno ne čujete ili 
ne želite čuti ovo što vam ljudi dobronamjerno kažu. Kod rebalansa a i danas sam vam rekao 
proračun je kao računi koje ja imam doma, koliko imam i koliko ću imati do kraja godine i 
koliko mogu potrošiti, mogu otići u zaduženje u kojemu smo hvala Bogu dosta velikom ili u 
manjak u kojem smo također dosta velikom, a sljedeće godine ćemo biti još u većem manjku.  
Uvažavajući vašu stručnost, mislim da slobodno kažem da smo prijatelji jer se poznajemo 
jako dugo godina i prije nego što ste bili zaposleni u ovom gradu, međutim ovo vaše 
uvjeravanje i odnos vaš prema vijećnicima opozicije je stvarno nisko. 
 
 ANICA VRANEKOVIĆ - Hvala gosp. Radovaniću na pozivu za konstruktivne i 
pametne amandmane koji nemaju smisla, pa ću se ponovno vratiti na OŠ Samobor. Pogledala 
sam sve koliko bi trebalo biti planirano za iduću godinu za OŠ Samobor, u prošlom proračunu 
uvrštena je stavka za dvoranu koja je na kraju skinuta. Ne znam što da kažem roditeljima čija 
djeca idu u školu Samobor, koje je to pametno i normalno obrazloženje koje bi mogli dati, te 
da li se uopće isplati to ponovno stavljati u proračun. Prema tome, teško je sudjelovati u 
nečemu što već u startu  ide u propast. Ionako svi ti naši amandmani do sada su ostali hrpa 
papira u Gradu Samoboru, prošli su tako kako su prošli, a i teško je na ovakav proračun uopće 
davati amandmane. 
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 ŽELJKO STANEC - Dat ću svoj osobni osvrt na Prijedlog proračuna za 2014. 
godinu. Naravno da opozicija za ovaj proračun može reći da je neostvariv, da sam ja na 
njihovom mjestu isto bi tako govorio, no, međutim odgovorno tvrdim, a i s obzirom na 
punjenje proračuna ove godine, a to je već i rekao gosp. Radovanić, da smo na sto šezdeset 
milijuna kuna i nadam se da će ove godine proračun biti 99% ostvariv. Ovo nisu samo puste 
priče, kako je to poštovani kolega Masten rekao, on ne barata određenim informacijama, 
jednostavno on je u opoziciji pa mora na taj način govoriti, a nikada nije rekao niti jednom 
prilikom da je ova gradska uprava u ove četiri godine napravila barem jednu dobru stvar. 
Moram napomenuti da smo u ove četiri godine završili sportsku dvoranu u Rudama, napravili 
smo autobusni kolodvor, napravili smo vrtić, uredili smo policijsku postaju, možemo reći da 
su bila tu i neka kreditna zaduženja. No, međutim Grad Samobor uredno sve te kredite 
otplaćuje, odnosno servisira sve te kredite, tako da je proračun za 2014. godinu od sto 
osamdeset sedam milijuna kuna realan proračun, stvarno realan proračun. U ove četiri godine 
nismo ostvarili prihod od prodaje zemljišta i imovine, možda u nekom jako malom iznosu, za 
sljedeću godine pripremili smo prodaju Gmajne iznad vojarne Taborec i iz tog izvora 
smatramo da bi se trebao ostvariti prihod od prodaje zemljišta u iznosu od trinaest milijuna 
kuna. Odgovorno tvrdim, još jedanput, da je ovaj proračun realan. 
 
 DRAGUTIN KUŠIĆ - U raspravi je bilo pitanje oko materijala pa bih samo ukazao 
vijećnicima na članak 111. Poslovnika Gradskog vijeća. Dakle, ovi materijali neće se novi 
štampati već su to materijali za slijedeću sjednicu s time da ćete za sljedeću sjednicu dobiti 
izvješće gradonačelnika sa svim podnesenim amandmanima i prijedlogu gradonačelnika koji 
su amandmani prihvaćeni. Stoga vas molim da materijale od točke 1. do 13. koristite za 
sljedeću sjednicu Gradskog vijeća. 
 

BRANIMIR ŠILJAK - S obzirom da se više nitko ne javlja za riječ zaključujem 
raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog zaključka o Nacrtu prijedloga proračunu Grada 
Samobora za 2014. godinu, a  koji glasi: 

1. Prihvaća se Nacrt prijedloga proračuna Grada Samobora za 2014. godinu – prethodna 
rasprava u tekstu kao što je dat u materijalima za sjednicu (prvo čitanje) s time da 
gradonačelnik Grada Samobora u izradi Konačnog prijedloga proračuna uzme u 
razmatranje stavove, primjedbe i mišljenja, te amandmane iznesene u prethodnoj 
raspravi na sjednici Gradskog vijeća, te ih ugradi u Konačni prijedlog kojeg će utvrditi 
u obliku svojih amandmana, a za prijedloge , mišljenja, stavove i  amandmane koje 
neće prihvatiti, gradonačelnik Grada Samobora će u izvješću Gradskom vijeću iznijeti 
razloge i o istom će se očitovati na sljedećoj sjednici Gradskog vijeća. 

2. Izvješće iz toč. 1. ovog zaključka i podnesene amandmane, gradonačelnik Grada 
Samobora dostavit će vijećnicima najkasnije sedam dana prije održavanja sjednice 
Gradskog vijeća Grada Samobora. 

 
Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora sa 16 glasova "za" i 4 

glasa "suzdržan" donijelo je sljedeći 
 

ZAKLJUČAK 
 

1. Prihvaća se Nacrt prijedloga proračuna Grada Samobora za 2014. godinu – prethodna 
rasprava u tekstu kao što je dat u materijalima za sjednicu (prvo čitanje) s time da 
gradonačelnik Grada Samobora u izradi Konačnog prijedloga proračuna uzme u 
razmatranje stavove, primjedbe i mišljenja, te amandmane iznesene u prethodnoj 
raspravi na sjednici Gradskog vijeća, te ih ugradi u Konačni prijedlog kojeg će utvrditi 
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u obliku svojih amandmana, a za prijedloge , mišljenja, stavove i  amandmane koje 
neće prihvatiti, gradonačelnik Grada Samobora će u izvješću Gradskom vijeću iznijeti 
razloge i o istom će se očitovati na sljedećoj sjednici Gradskog vijeća. 

2. Izvješće iz toč. 1. ovog zaključka i podnesene amandmane, gradonačelnik Grada 
Samobora dostavit će vijećnicima najkasnije sedam dana prije održavanja sjednice 
Gradskog vijeća Grada Samobora. 

 
 
 
AD2.) 

BRANIMIR ŠILJAK - Prelazimo na drugu točku dnevnog reda - Nacrt prijedloga 
odluke o izvršavanju Proračuna Grada Samobora za 2014. godinu - prethodna rasprava. 

Molim gosp. Željka Radovanića, pročelnika Upravnog odjela za financije da u ime 
predlagatelja da uvodno obrazloženje. 
 
 ŽELJKO RADOVANIĆ - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje 
su vijećnici dobili u materijalima za sjednicu. 
 

BRANIMIR ŠILJAK - Konstatiram da su o Nacrtu prijedloga odluke o izvršavanju 
Proračuna Grada Samobora za 2014. godinu raspravu provela sljedeća radna tijela Gradskog 
vijeća Grada Samobora i to: 

- Odbor za komunalnu djelatnost 
- Odbor za mjesnu samoupravu 
- Odbor za društvene djelatnosti i brigu za mladež 
- Odbor za socijalnu skrb i zdravstvo 
- Odbor za hrvatske branitelje iz Domovinskog rata 
- Odbor za gospodarstvo, poduzetništvo, obrtništvo i ulaganja 
- Odbor za poljoprivredu i šumarstvo 
- Odbor za turizam i ugostiteljstvo 
 

Molim gosp. Željka Radovaića da se očituje u ime Odbora za financije i proračun.  
 
 ŽELJKO RADOVANIĆ - Ovaj Odbor je razmotrio sve zaključke svih ovih odbora i 
jednoglasno donio sljedeći zaključak: 

1. Prihvaća se Nacrt prijedloga odluke o izvršavanju Proračuna Grada Samobora za 
2014. godinu - prethodna rasprava, uz dopunu članka 7. stavak 1. Nacrta prijedloga 
odluke o izvršavanju Proračuna Grada Samobora za 2014. godinu koja glasi: 
"proračunski korisnici mogu preuzeti obveze po ugovorima koji zahtijevaju plaćanje u 
sljedećim godinama uz suglasnost gradonačelnika.", na način da se u  istom stavku iza 
riječi "gradonačelnika" briše točka, a stavlja se zarez, te se dodaju riječi:"odnosno 
Gradskog vijeća sukladno Statutu Grada Samobora." 

2. Predlaže se Gradskom vijeću da o Prijedlogu iz točke 1. ovog zaključka provede 
rasprava i isti usvoji. 
 
BRANIMIR ŠILJAK - Molim gosp. Dragutina Kušića da se očituje u ime Odbora za 

statutarno-pravna pitanja. 
 

DRAGUTIN KUŠIĆ - Odbor za statutarno-pravna pitanja na svojoj 4. sjednici 
održanoj 25.11.2013. godine proveo je raspravu, te nakon provedene rasprave jednoglasno 
daje sljedeće mišljenje: 
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1. Nacrt prijedloga odluke o izvršavanju Proračuna Grada Samobora za 
2014. godinu pripremljen je, i postupak utvrđivanja proveden sukladno 
zakonskim propisima RH, Statutu i Poslovniku Gradskog vijeća Grada 
Samobora, s time da se članku 7. Prijedloga odluke, u stavku 1. iza točke 
stavi zarez i dodaju riječi "odnosno Gradskog vijeća, sukladno Statutu 
Grada Samobora." 

2. Predlaže se Gradskom vijeću Grada Samobora da o Nacrtu prijedloga 
odluke provede raspravu i isti usvoji u danom tekstu. 

 
BRANIMIR ŠILJAK - Otvaram raspravu. 
S obzirom da se nitko ne javlja za riječ zaključujem raspravu i dajem na glasovanje 

Prijedlog zaključka o Nacrtu prijedloga odluke o izvršavanju Proračuna Grada Samobora za 
2014. godinu. Pitam da li ima potrebe da ga čitam. Nema, u redu. 

 
Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je 

donijelo sljedeći 
ZAKLJUČAK 

 
1. Prihvaća se Nacrt prijedloga odluke o izvršavanju Proračuna Grada Samobora za 

2014. godinu – prethodna rasprava u tekstu kao što je dat u materijalima za sjednicu 
(prvo čitanje) s time da gradonačelnik Grada Samobora u izradi Konačnog prijedloga 
odluke uzme u razmatranje stavove, primjedbe i mišljenja, te amandmane iznesene u 
prethodnoj raspravi na sjednici Gradskog vijeća, te ih ugradi u Konačni prijedlog 
kojeg će utvrditi u obliku svojih amandmana, a za prijedloge, mišljenja, stavove i  
amandmane koje neće prihvatiti, gradonačelnik Grada Samobora će u izvješću 
Gradskom vijeću iznijeti razloge i o istom će se očitovati na sljedećoj sjednici 
Gradskog vijeća. 

2. Izvješće iz toč. 1. ovog zaključka i podnesene amandmane, gradonačelnik Grada 
Samobora dostavit će vijećnicima najkasnije sedam dana prije održavanja sjednice 
Gradskog vijeća Grada Samobora. 

 
 
 
AD3.)   

BRANIMIR ŠILJAK - Prelazimo na treću točku dnevnog reda - Nacrt prijedloga 
projekcije Proračuna Grada Samobora za 2015. i 2016. godinu - prethodna rasprava. 

Molim gosp. Željka Radovanića, pročelnika Upravnog  odjela za financije da u ime 
predlagatelja da uvodno obrazloženje. 

 
ŽELJKO RADOVANIĆ - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje 

su vijećnici dobili u materijalima za sjednicu. 
 

BRANIMIR ŠILJAK - Konstatiram da su o Nacrtu prijedloga projekcije Proračuna 
Grada Samobora za 2015. i 2016. godinu raspravu provela sljedeća radna tijela Gradskog 
vijeća Grada Samobora i to: 

- Odbor za komunalnu djelatnost 
- Odbor za mjesnu samoupravu 
- Odbor za društvene djelatnosti i brigu za mladež 
- Odbor za socijalnu skrb i zdravstvo 
- Odbor za hrvatske branitelje iz Domovinskog rata 
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- Odbor za gospodarstvo, poduzetništvo, obrtništvo i ulaganja 
- Odbor za poljoprivredu i šumarstvo 
- Odbor za turizam i ugostiteljstvo 

 
Molim gosp. Željka Radovaića da se očituje u ime Odbora za financije i proračun.  
 
ŽELJKO RADOVANIĆ - Ovaj Odbor je razmotrio sve zaključke svih ovih odbora i 

jednoglasno donio sljedeći zaključak: 
1. Prihvaća se Nacrt prijedlog projekcije Proračuna Grada Samobora za 2015. i 2016. 

godinu - u prethodna rasprava. 
2. Predlaže se Gradskom vijeću da o prijedlogu iz točke 1. ovog zaključka provede 

raspravu i isti usvoji. 
 

BRANIMIR ŠILJAK - Molim gosp. Dragutina Kušića da se očituje u ime Odbora za 
statutarno-pravna pitanja. 
 

DRAGUTIN KUŠIĆ - Odbor za statutarno-pravna pitanja na svojoj 4. sjednici 
održanoj 25.11.2013. godine proveo je raspravu, te nakon provedene rasprave jednoglasno 
daje sljedeće mišljenje: 

1. Nacrt prijedloga projekcije Proračuna Grada Samobora za 2015. i 2016. godinu 
pripremljen je, i postupak utvrđivanja proveden sukladno zakonskim propisima 
RH, Statutu i Poslovniku Gradskog vijeća Grada Samobora. 

2.  Predlaže se Gradskom vijeću Grada Samobora da o Nacrtu prijedloga 
projekcije provede raspravu i isti usvoji u danom tekstu. 

 
BRANIMIR ŠILJAK - Otvaram raspravu. 
S obzirom da se nitko ne javlja za riječ zaključujem raspravu i dajem na glasovanje 

Prijedlog zaključka o Nacrtu prijedloga projekcije Proračuna Grada Samobora za 2015. i 
2016. godinu kako ste primili u materijalu. 
 Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno donosi 
sljedeći 

ZAKLJUČAK 
 

1. Prihvaća se Nacrt prijedloga projekcije Proračuna Grada Samobora za 2015. i 2016. 
godinu u tekstu kao što je dat u materijalima za sjednicu (prvo čitanje) s time da 
gradonačelnik Grada Samobora u izradi Konačnog prijedloga projekcije uzme u 
razmatranje stavove, primjedbe i mišljenja, te amandmane iznesene u prethodnoj 
raspravi na sjednici Gradskog vijeća, te ih ugradi u Konačni prijedlog kojeg će utvrditi 
u obliku svojih amandmana, a za prijedloge, mišljenja, stavove i  amandmane koje 
neće prihvatiti, gradonačelnik će u izvješću Gradskom vijeću iznijeti razloge i o istom 
će se očitovati na sljedećoj sjednici Gradskog vijeća. 

2. Izvješće iz toč. 1. ovog zaključka i podnesene amandmane, gradonačelnik će dostavit  
vijećnicima najkasnije sedam dana prije održavanja sjednice Gradskog vijeća Grada 
Samobora. 

 
Predsjednik Gradskog vijeća Grada Samobora konstatira da je stigao vijećnik 

Stjepan Kozlina pa su sada nazočna 24 vijećnika.  
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AD4.) 
BRANIMIR ŠILJAK - Prelazimo na četvrtu točku dnevnog reda - Nacrt prijedloga 

plana gradnje komunalnih vodnih građevina i Programa gradnje objekata i uređaja komunalne 
infrastrukture u Gradu Samoboru za 2014. godinu - prethodna rasprava. 

Molim gosp. Zvonka Župančića, pročelnika Upravnog odjela za komunalne 
djelatnosti, promet i mjesnu samoupravu da u ime predlagatelja da uvodno obrazloženje. 
 
 ZVONKO ŽUPANČIĆ - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su 
vijećnici dobili u materijalima za sjednicu. 
 

BRANIMIR ŠILJAK - Molim gosp. Maria Anušića da se očituje u ime Odbora za 
komunalnu djelatnost. 
 
 MARIO ANUŠIĆ - Nakon provedene rasprave Odbor jednoglasno donosi sljedeći 
zaključak: 

1. Prihvaća se Nacrt prijedloga plana gradnje komunalnih vodnih građevina i Programa 
gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture u Gradu Samoboru za 2014. 
godinu - prethodna rasprava. 

2. Predlaže se Gradskom vijeću Grada Samobora da o točki 1. ovog zaključka provede 
raspravu te za drugo čitanje utvrdi naputke, prijedloge, mišljenja i sugestije. 

 
BRANIMIR ŠILJAK - Molim gosp. Maria Anušića da se očituje u ime Odbora za 

mjesnu samoupravu. 
 
MARIO ANUŠIĆ - Nakon provedene rasprave Odbor jednoglasno donosi sljedeći 

zaključak: 
1. Prihvaća se Nacrt prijedloga plana gradnje komunalnih vodnih građevina i Programa 

gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture u Gradu Samoboru za 2014. 
godinu - prethodna rasprava. 

2. Predlaže se Gradskom vijeću Grada Samobora da o točki 1. ovog zaključka provede 
raspravu te za drugo čitanje utvrdi naputke, prijedloge, mišljenja i sugestije. 

 
BRANIMIR ŠILJAK - Molim  gosp. Željka Radovanića da se u ime Odbora za 

financije i proračun očituje. 
 
ŽELJKO RADOVANIĆ - Odbor za financije i proračun jednoglasno je donio 

sljedeći zaključak: 
1. Prihvaća se Nacrt prijedloga plana gradnje komunalnih vodnih građevina i Programa 

gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture u Gradu Samoboru za 2014. 
godinu - prethodna rasprava. 

2. Predlaže se Gradskom vijeću Grada Samobora da o točki 1. ovog zaključka provede 
raspravu te za drugo čitanje utvrdi naputke, prijedloge, mišljenja i sugestije. 

 
BRANIMIR ŠILJAK - Molim gosp. Dragutina Kušića da se očituje u ime Odbora za 

statutarno-pravna pitanja. 
 

DRAGUTIN KUŠIĆ - Odbor za statutarno-pravna pitanja na svojoj 4. sjednici 
održanoj 25.11.2013. godine proveo je raspravu, te nakon provedene rasprave jednoglasno 
daje sljedeće mišljenje: 
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1. Nacrt prijedloga plana gradnje komunalnih vodnih građevina i Programa gradnje 
objekata i uređaja komunalne infrastrukture u Gradu Samoboru za 2014. godinu 
pripremljen je, i postupak utvrđivanja proveden sukladno zakonskim propisima 
RH, Statutu i Poslovniku Gradskog vijeća Grada Samobora. 

2. Predlaže se Gradskom vijeću Grada Samobora da o Nacrtu prijedloga plana 
provede raspravu i isti usvoji u danom tekstu. 

 
BRANIMIR ŠILJAK - Otvaram raspravu. 
S obzirom da se nitko ne javlja za riječ zaključujem raspravu i dajem na glasovanje 

Prijedlog zaključka o Nacrtu prijedloga plana gradnje komunalnih vodnih građevina i 
Programa gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture u Gradu Samoboru za 2014. 
godinu, kojeg ste dobili u materijalima. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je 
donijelo sljedeći 

ZAKLJUČAK 
 

1. Prihvaća se Nacrt prijedloga plana gradnje komunalnih vodnih građevina i Programa 
gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture u Gradu Samoboru za 2014. 
godinu - prethodna rasprava u tekstu kao što je dat u materijalima za sjednicu (prvo 
čitanje) s time da gradonačelnik Grada Samobora u izradi Konačnog prijedloga plana 
uzme u razmatranje stavove, primjedbe i mišljenja, te amandmane iznesene u 
prethodnoj raspravi na sjednici Gradskog vijeća, te ih ugradi u Konačni prijedlog 
kojeg će utvrditi u obliku svojih amandmana, a za prijedloge, mišljenja, stavove i  
amandmane koje neće prihvatiti, gradonačelnik će u izvješću Gradskom vijeću iznijeti 
razloge i o istom će se očitovati na sljedećoj sjednici Gradskog vijeća. 

2. Izvješće iz toč. 1. ovog zaključka i podnesene amandmane, gradonačelnik će dostaviti  
vijećnicima najkasnije sedam dana prije održavanja sjednice Gradskog vijeća Grada 
Samobora. 

 
 
AD5.) 

BRANIMIR ŠILJAK - Prelazimo na petu točku dnevnog reda - Nacrt prijedloga 
programa održavanja komunalne infrastrukture u Gradu Samoboru za 2014. godinu - 
prethodna rasprava. 

Molim gosp. Zvonka Župančića, pročelnika Upravnog odjela za komunalne 
djelatnosti, promet i mjesnu samoupravu da u ime predlagatelja da uvodno obrazloženje. 

 
ZVONKO ŽUPANČIĆ - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su 

vijećnici dobili u materijalima za sjednicu. 
 

BRANIMIR ŠILJAK - Molim gosp. Maria Anušića da se očituje u ime Odbora za 
komunalnu djelatnost. 
 
 MARIO ANUŠIĆ - Nakon provedene rasprave Odbor jednoglasno donosi sljedeći 
zaključak: 

1. Prihvaća se Nacrt prijedloga programa održavanja komunalne infrastrukture u Gradu 
Samoboru za 2014. godinu - prethodna rasprava. 

2. Predlaže se Gradskom vijeću Grada Samobora da o točki 1. ovog zaključka provede 
raspravu te za drugo čitanje utvrdi naputke, prijedloge, mišljenja i sugestije. 
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BRANIMIR ŠILJAK - Molim gosp. Maria Anušića da se očituje u ime Odbora za 
mjesnu samoupravu. 

 
MARIO ANUŠIĆ - Nakon provedene rasprave Odbor jednoglasno donosi sljedeći 

zaključak: 
1. Prihvaća se Nacrt prijedloga programa održavanja komunalne infrastrukture u Gradu 

Samoboru za 2014. godinu - prethodna rasprava. 
2. Predlaže se Gradskom vijeću Grada Samobora da o točki 1. ovog zaključka provede 

raspravu te za drugo čitanje utvrdi naputke, prijedloge, mišljenja i sugestije. 
 

BRANIMIR ŠILJAK - Molim  gosp. Željka Radovanića da se u ime Odbora za 
financije i proračun očituje. 

 
ŽELJKO RADOVANIĆ - Odbor za financije i proračun jednoglasno je donio 

sljedeći zaključak: 
1. Prihvaća se Nacrt prijedloga programa održavanja komunalne infrastrukture u Gradu 

Samoboru za 2014. godinu - prethodna rasprava. 
2. Predlaže se Gradskom vijeću Grada Samobora da o točki 1. ovog zaključka provede 

raspravu te za drugo čitanje utvrdi naputke, prijedloge, mišljenja i sugestije. 
 

BRANIMIR ŠILJAK - Molim gosp. Dragutina Kušića da se očituje u ime Odbora za 
statutarno-pravna pitanja. 
 

DRAGUTIN KUŠIĆ - Odbor za statutarno-pravna pitanja na svojoj 4. sjednici 
održanoj 25.11.2013. godine proveo je raspravu, te nakon provedene rasprave jednoglasno 
daje sljedeće mišljenje: 

1. Nacrt prijedloga programa održavanja komunalne infrastrukture u Gradu 
Samoboru za 2014. godinu pripremljen je, i postupak utvrđivanja proveden 
sukladno zakonskim propisima RH, Statutu i Poslovniku Gradskog vijeća 
Grada Samobora. 

2.  Predlaže se Gradskom vijeću Grada Samobora da o Nacrtu prijedloga 
programa provede raspravu i isti usvoji u danom tekstu. 

 
BRANIMIR ŠILJAK - Otvaram raspravu. 
 
IRENA KAPOR - Uputila bih primjedbu na točku 6.3. programa vezano za lokaciju 

oglasne ploče Dubrava Samoborska navedeno pod MO Vrhovčak pod pozicijom 103. 
Obzirom da je temeljem Statutarne odluke o izmjenama i dopunama Statuta iz ožujka o.g. 
naselje Dubrava izuzeto iz MO Vrhovčak Samoborski, te je konstituiran novi MO Dubrava 
Samoborska predlažem da se iz programa lokacija oglasne ploče Dubrava izmjesti s pozicije 
103. te da se dodjeli posebna pozicija u okviru novokonstituiranog MO Dubrava Samoborska. 

 
IVAN HORVAT - Isto tako došlo je do razdvajanja Grdanjci, Breganice i Višnjevca, 

ali doći ću u službu i ukazat na isto. 
  
BRANIMIR ŠILJAK - Stručne službe će ovo uzeti u razmatranje. 
S obzirom da se više nitko ne javlja za riječ zaključujem raspravu i dajem na 

glasovanje Nacrt prijedloga programa održavanja komunalne infrastrukture u Gradu 
Samoboru za 2014. godinu - prethodna rasprava, kao što ste dobili u materijalima. 
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 Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je 
donijelo sljedeći 

ZAKLJUČAK 
 

1. Prihvaća se Nacrt prijedloga programa održavanja komunalne infrastrukture u Gradu 
Samoboru za 2014. godinu - prethodna rasprava u tekstu kao što je dat u materijalima 
za sjednicu (prvo čitanje) s time da gradonačelnik Grada Samobora u izradi Konačnog 
prijedloga programa uzme u razmatranje stavove, primjedbe i mišljenja, te 
amandmane iznesene u prethodnoj raspravi na sjednici Gradskog vijeća, te ih ugradi u 
Konačni prijedlog kojeg će utvrditi u obliku svojih amandmana, a za prijedloge, 
mišljenja, stavove i  amandmane koje neće prihvatiti, gradonačelnik će u izvješću 
Gradskom vijeću iznijeti razloge i o istom će se očitovati na sljedećoj sjednici 
Gradskog vijeća. 

2. Izvješće iz toč. 1. ovog zaključka i podnesene amandmane, gradonačelnik će dostaviti  
vijećnicima najkasnije sedam dana prije održavanja sjednice Gradskog vijeća Grada 
Samobora. 

 
 
AD6.) 

BRANIMIR ŠILJAK - Prelazimo na šestu točku dnevnog reda - Nacrt prijedloga 
programa gospodarenja i upravljanja gradskom imovinom i usmjeravanja prostornog razvoja 
Grada Samobora u 2014. godini - prethodna rasprava. 

Molim gosp. Maria Anušića, pročelnika Upravnog odjela za prostorno uređenje, 
razvoj i upravljanje imovinom da u ime predlagatelja da uvodno obrazloženje. 

 
 MARIO ANUŠIĆ - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su 
vijećnici dobili u materijalima za sjednicu. 
 

BRANIMIR ŠILJAK - Molim gosp. Maria Anušića da se očituje u ime Odbora za 
komunalnu djelatnost. 
 
 MARIO ANUŠIĆ - Nakon provedene rasprave Odbor jednoglasno donosi sljedeći 
zaključak: 

1. Prihvaća se Nacrt prijedloga programa gospodarenja i upravljanja gradskom 
imovinom i usmjeravanja prostornog razvoja Grada Samobora u 2014. godini - 
prethodna rasprava. 

2. Predlaže se Gradskom vijeću Grada Samobora da o točki 1. ovog zaključka provede te 
za drugo čitanje utvrdi naputke, prijedloge, mišljenja i sugestije. 

 
BRANIMIR ŠILJAK - Molim  gosp. Željka Radovanića da se u ime Odbora za 

financije i proračun očituje. 
 
ŽELJKO RADOVANIĆ - Odbor za financije i proračun jednoglasno je donio 

sljedeći zaključak: 
1. Prihvaća se Nacrt prijedloga programa gospodarenja i upravljanja gradskom 

imovinom i usmjeravanja prostornog razvoja Grada Samobora u 2014. godini - 
prethodna rasprava. 

2. Predlaže se Gradskom vijeću Grada Samobora da o točki 1. ovog zaključka provede 
raspravu i da isti usvoji. 
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BRANIMIR ŠILJAK - Molim gosp. Dragutina Kušića da se očituje u ime Odbora za 
statutarno-pravna pitanja. 
 

DRAGUTIN KUŠIĆ - Odbor za statutarno-pravna pitanja na svojoj 4. sjednici 
održanoj 25.11.2013. godine proveo je raspravu, te nakon provedene rasprave jednoglasno 
daje sljedeće mišljenje: 

1. Nacrt prijedloga programa gospodarenja i upravljanja gradskom imovinom i 
usmjeravanja prostornog razvoja Grada Samobora u 2014. godini pripremljen 
je, i postupak utvrđivanja proveden sukladno zakonskim propisima RH, 
Statutu i Poslovniku Gradskog vijeća Grada Samobora. 

2.  Predlaže se Gradskom vijeću Grada Samobora da o Nacrtu prijedloga 
programa provede raspravu i isti usvoji u danom tekstu. 

 
BRANIMIR ŠILJAK - Otvaram raspravu. 
 
TOMISLAV PAĐAN -Želio bih dodatno pojašnjenje točke 3.3.2. Izgradnja bazena u 

bivšoj vojarni Taborec, inicijativu prihvaćam i smatram da je to nužno za jedan standard 
kakav ima Grad Samobor. No, želio bih pojašnjenje, da li su dostupne tamo geotermalne vode 
i sl., te da li je to najbolja lokacija za uređenje takvog projekta? 

 
MARIO ANUŠIĆ - Prvenstveno se ovdje radi o izradi projektne dokumentacije. 

Projektna dokumentacija će nam pokazati kako će objekt i bazen izgledati. Trenutno o tome 
sada ne mogu raspravljati, a što se tiče termalnih voda isto nema pokazatelja da li ih na tom 
području ima ili nema. Zamisao je bila u projektiranju tog bazena s obzirom da već postoji 
oprema koja je u sklopu Sportske dvorane Samobora nabavljena da se koriste svi ti elementi 
strojarski za novi bazen, tako da ćemo napraviti idejne i glavne projekte tog bazena u faznim 
dijelovima, jer svjesni smo da nismo u mogućnosti u jednoj godini sve to napraviti. U prvoj 
fazi 2015. godine zamišljeno je, odnosno smatrano je da bi mogli izraditi bazen s postojećom 
strojarskom opremom. 

 
BRANIMIR ŠILJAK - S obzirom da se više nitko ne javlja za riječ zaključujem 

raspravu i dajem na glasovanje Nacrt prijedloga programa gospodarenja i upravljanja 
gradskom imovinom i usmjeravanja prostornog razvoja Grada Samobora u 2014. godini - 
prethodna rasprava, kao što ste dobili u materijalima. 
 Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je 
donijelo sljedeći 
 

ZAKLJUČAK 
 

1. Prihvaća se Nacrt prijedloga programa gospodarenja i upravljanja gradskom 
imovinom i usmjeravanja prostornog razvoja Grada Samobora u 2014. godini - 
prethodna rasprava u tekstu kao što je dat u materijalima za sjednicu (prvo čitanje) s 
time da gradonačelnik Grada Samobora u izradi Konačnog prijedloga programa uzme 
u razmatranje stavove, primjedbe i mišljenja, te amandmane iznesene u prethodnoj 
raspravi na sjednici Gradskog vijeća, te ih ugradi u Konačni prijedlog programa kojeg 
će utvrditi u obliku svojih amandmana, a za prijedloge, mišljenja, stavove i  
amandmane koje neće prihvatiti, gradonačelnik će u izvješću Gradskom vijeću iznijeti 
razloge i o istom će se očitovati na sljedećoj sjednici Gradskog vijeća. 
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2. Izvješće iz toč. 1. ovog zaključka i podnesene amandmane, gradonačelnik će dostaviti  
vijećnicima najkasnije sedam dana prije održavanja sjednice Gradskog vijeća Grada 
Samobora. 

 
 
AD7.) 

BRANIMIR ŠILJAK - Prelazimo na sedmu točku dnevnog reda - Nacrt prijedloga 
programa javnih potreba u predškolskom odgoju Grada Samobora za 2014. godinu - 
prethodna rasprava. 

Molim gosp. Marijana Kižlina, zamjenika pročelnika Upravnog odjela za društvene 
djelatnosti da u ime predlagatelja da uvodno obrazloženje. 
 
 MARIJAN KIŽLIN - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su 
vijećnici dobili u materijalima za sjednicu. 
 

 BRANIMIR ŠILJAK - Molim gđu Zvjezdanu Sečen, predsjednicu  Odbora za 
društvene djelatnosti i brigu za mladež da se očituje.  
 
 ZVJEZDANA SEČEN - Nakon provedene rasprave i glasovanja Odbor je 
jednoglasno donio sljedeći zaključak: 

1. Prihvaća se Nacrt prijedloga programa javnih potreba u predškolskom odgoju Grada 
Samobora za 2014. godinu - prethodna rasprava. 

2. Predlaže se Gradskom vijeću Grada Samobora da o Nacrtu prijedloga iz točke 1. ovog 
zaključka provede raspravu i istu usvoji. 

 
BRANIMIR ŠILJAK - Molim  gosp. Željka Radovanića da se u ime Odbora za 

financije i proračun očituje. 
 
ŽELJKO RADOVANIĆ - Odbor je nakon provedene rasprave jednoglasno donio 

sljedeći zaključak: 
1. Prihvaća se Nacrt prijedloga programa javnih potreba u predškolskom odgoju Grada 

Samobora za 2014. godinu - prethodna rasprava. 
2. Predlaže se Gradskom vijeću Grada Samobora da o Nacrtu prijedloga iz točke 1. ovog 

zaključka provede raspravu i istu usvoji. 
 

BRANIMIR ŠILJAK - Molim gosp. Dragutina Kušića da se očituje u ime Odbora za 
statutarno-pravna pitanja. 
 

DRAGUTIN KUŠIĆ - Odbor za statutarno-pravna pitanja na svojoj 4. sjednici 
održanoj 25.11.2013. godine proveo je raspravu, te nakon provedene rasprave jednoglasno 
daje sljedeće mišljenje: 

1. Nacrt prijedloga programa javnih potreba u predškolskom odgoju Grada 
Samobora za 2014. godinu pripremljen je, i postupak utvrđivanja proveden 
sukladno zakonskim propisima RH, Statutu i Poslovniku Gradskog vijeća 
Grada Samobora. 

2.  Predlaže se Gradskom vijeću Grada Samobora da o Nacrtu prijedloga 
programa provede raspravu i isti usvoji u danom tekstu. 

 
BRANIMIR ŠILJAK - Otvaram raspravu. 
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S obzirom da se nitko ne javlja za riječ zaključujem raspravu i dajem na glasovanje 
Prijedlog zaključka o Nacrtu prijedloga programa javnih potreba u predškolskom odgoju 
Grada Samobora za 2014. godinu kao što ste dobili u materijalima. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je 
donijelo sljedeći 

ZAKLJUČAK 
 

1. Prihvaća se Nacrt prijedloga programa javnih potreba u predškolskom odgoju Grada 
Samobora za 2014. godinu - prethodna rasprava u tekstu kao što je dat u materijalima 
za sjednicu (prvo čitanje) s time da gradonačelnik Grada Samobora u izradi Konačnog 
prijedloga programa uzme u razmatranje stavove, primjedbe i mišljenja, te 
amandmane iznesene u prethodnoj raspravi na sjednici Gradskog vijeća, te ih ugradi u 
Konačni prijedlog kojeg će utvrditi u obliku svojih amandmana, a za prijedloge, 
mišljenja, stavove i  amandmane koje neće prihvatiti, gradonačelnik će u izvješću 
Gradskom vijeću iznijeti razloge i o istom će se očitovati na sljedećoj sjednici 
Gradskog vijeća. 

2. Izvješće iz toč. 1. ovog zaključka i podnesene amandmane, gradonačelnik će dostaviti  
vijećnicima najkasnije sedam dana prije održavanja sjednice Gradskog vijeća Grada 
Samobora. 

 
 
AD8.) 

BRANIMIR ŠILJAK - Prelazimo na osmu točku dnevnog reda - Nacrt prijedloga 
programa javnih potreba u školstvu Grada Samobora za 2014. godinu - prethodna rasprava. 

Molim gosp. Marijana Kižlina, zamjenika pročelnika Upravnog odjela za društvene 
djelatnosti da u ime predlagatelja da uvodno obrazloženje. 
 

MARIJAN KIŽLIN - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su 
vijećnici dobili u materijalima za sjednicu. 
 

 BRANIMIR ŠILJAK - Molim gđu Zvjezdanu Sečen, predsjednicu  Odbora za 
društvene djelatnosti i brigu za mladež da se očituje.  
 
 ZVJEZDANA SEČEN - Nakon provedene rasprave i glasovanja Odbor je 
jednoglasno donio sljedeći zaključak: 

3. Prihvaća se Nacrt prijedloga programa javnih potreba u školstvu Grada Samobora za 
2014. godinu - prethodna rasprava. 

4. Predlaže se Gradskom vijeću Grada Samobora da o Nacrtu prijedloga iz točke 1. ovog 
zaključka provede raspravu i istu usvoji. 

 
BRANIMIR ŠILJAK - Molim  gosp. Željka Radovanića da se u ime Odbora za 

financije i proračun očituje. 
 
ŽELJKO RADOVANIĆ - Odbor je nakon provedene rasprave jednoglasno donio 

sljedeći zaključak: 
1. Prihvaća se Nacrt prijedloga programa javnih potreba u školstvu Grada Samobora za 

2014. godinu - prethodna rasprava. 
2.  Predlaže se Gradskom vijeću Grada Samobora da o Nacrtu prijedloga iz točke 1. ovog 

zaključka provede raspravu i istu usvoji. 
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BRANIMIR ŠILJAK - Molim gosp. Dragutina Kušića da se očituje u ime Odbora za 
statutarno-pravna pitanja. 
 

DRAGUTIN KUŠIĆ - Odbor za statutarno-pravna pitanja na svojoj 4. sjednici 
održanoj 25.11.2013. godine proveo je raspravu, te nakon provedene rasprave jednoglasno 
daje sljedeće mišljenje: 

1. Nacrt prijedloga programa javnih potreba u školstvu Grada Samobora za 2014. 
godinu pripremljen je, i postupak utvrđivanja proveden sukladno zakonskim 
propisima RH, Statutu i Poslovniku Gradskog vijeća Grada Samobora. 

2.  Predlaže se Gradskom vijeću Grada Samobora da o Nacrtu prijedloga 
programa provede raspravu i isti usvoji u danom tekstu. 

 
BRANIMIR ŠILJAK - Otvaram raspravu. 
S obzirom da se nitko ne javlja za riječ zaključujem raspravu i dajem na glasovanje 

Prijedlog zaključka o Nacrtu prijedloga programa javnih potreba u školstvu Grada Samobora 
za 2014. godinu, kao što ste dobili u materijalima. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je 
donijelo sljedeći 

ZAKLJUČAK 
 

1. Prihvaća se Nacrt prijedloga programa javnih potreba u školstvu Grada Samobora za 
2014. godinu - prethodna rasprava u tekstu kao što je dat u materijalima za sjednicu 
(prvo čitanje) s time da gradonačelnik Grada Samobora u izradi Konačnog prijedloga 
programa uzme u razmatranje stavove, primjedbe i mišljenja, te amandmane iznesene 
u prethodnoj raspravi na sjednici Gradskog vijeća, te ih ugradi u Konačni prijedlog 
programa kojeg će utvrditi u obliku svojih amandmana, a za prijedloge, mišljenja, 
stavove i  amandmane koje neće prihvatiti, gradonačelnik će u izvješću Gradskom 
vijeću iznijeti razloge i o istom će se očitovati na sljedećoj sjednici Gradskog vijeća. 

2. Izvješće iz toč. 1. ovog zaključka i podnesene amandmane, gradonačelnik će dostaviti  
vijećnicima najkasnije sedam dana prije održavanja sjednice Gradskog vijeća Grada 
Samobora. 

 
 
AD9.) 

BRANIMIR ŠILJAK - Prelazimo na devetu točku dnevnog reda - Nacrt prijedloga 
programa javnih potreba u kulturi Grada Samobora za 2014. godinu - prethodna rasprava. 

Molim gosp. Marijana Kižlina, zamjenika pročelnika Upravnog odjela za društvene 
djelatnosti da u ime predlagatelja da uvodno obrazloženje. 
 

MARIJAN KIŽLIN - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su 
vijećnici dobili u materijalima za sjednicu. 
 

 BRANIMIR ŠILJAK - Molim gđu Zvjezdanu Sečen, predsjednicu  Odbora za 
društvene djelatnosti i brigu za mladež da se očituje.  
 
 ZVJEZDANA SEČEN - Nakon provedene rasprave i glasovanja Odbor je 
jednoglasno donio sljedeći zaključak: 

1. Prihvaća se Nacrt prijedloga programa javnih potreba u kulturi Grada Samobora za 
2014. godinu - prethodna rasprava. 
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2. Predlaže se Gradskom vijeću Grada Samobora da o Nacrtu prijedloga iz točke 1. ovog 
zaključka provede raspravu i istu usvoji. 

 
BRANIMIR ŠILJAK - Molim  gosp. Željka Radovanića da se u ime Odbora za 

financije i proračun očituje. 
 
ŽELJKO RADOVANIĆ - Odbor je nakon provedene rasprave jednoglasno donio 

sljedeći zaključak: 
1. Prihvaća se Nacrt prijedloga programa javnih potreba u kulturi Grada Samobora za 

2014. godinu - prethodna rasprava. 
2. Predlaže se Gradskom vijeću Grada Samobora da o Nacrtu prijedloga iz točke 1. ovog 

zaključka provede raspravu i istu usvoji. 
 

BRANIMIR ŠILJAK - Molim gosp. Dragutina Kušića da se očituje u ime Odbora za 
statutarno-pravna pitanja. 
 

DRAGUTIN KUŠIĆ - Odbor za statutarno-pravna pitanja na svojoj 4. sjednici 
održanoj 25.11.2013. godine proveo je raspravu, te nakon provedene rasprave jednoglasno 
daje sljedeće mišljenje: 

1. Nacrt prijedloga programa javnih potreba u kulturi Grada Samobora za 2014. 
godinu pripremljen je, i postupak utvrđivanja proveden sukladno zakonskim 
propisima RH, Statutu i Poslovniku Gradskog vijeća Grada Samobora, s time 
da se pod točkom 2.4., iza riječi koeficijenta briše tekst "složenosti poslova za 
službenike i namještenike Grada Samobora koji su propisani Pravilnikom o 
unutarnjem ustroju i redu upravnih odjela i Gradske službe Grada Samobora 
(Službene vijesti 2/09. i 09.), a po složenosti poslova za pojedinu stručnu 
spremu oni su:", a doda tekst "a po složenosti poslova za pojedinu stručnu 
spremu, i to:" 

2. Predlaže se Gradskom vijeću Grada Samobora da o Nacrtu prijedloga 
programa provede raspravu i isti usvoji u danom tekstu. 

 
BRANIMIR ŠILJAK - Otvaram raspravu. 
 
MARINKO DŽEPINA - Imam jedan prijedlog vezano za način na koji se vani 

posuđuju i vraćaju knjige, pa bih ako je ikako moguće u sljedećem razdoblju 2015. ili 2016. 
godine ili nadalje da se ipak malo moderniziramo. Oni koji idu van i često posuđuju knjige 
mogu vidjeti da vani postoje tzv. knjigomati, u pojedinim dijelovima grada imate knjigomat, 
nešto vrlo slično našem bankomatu, gdje možete vratiti knjigu kad god poželite ili ju uzeti iz 
tog knjigomata. Znači u tom smislu da se malo pokušamo modernizirati i da pokušamo malo 
pratiti te nove tokove. Mislim da bi to bilo naročito dobro u pojedinim dijelovima grada gdje 
ima dosta ljudi koji čitaju da mogu posuditi ili vratiti knjigu. To je vrlo jednostavno imate kod 
na knjizi, imate mjesto gdje uložite knjigu i kad vam se pročita kod otvore vam se vrata i vi 
jednostavno vratite ili uzmete knjigu. U tom smislu mislim da bi malo mogli u narednom 
periodu mogli razmišljati da i Grad Samobor se malo u tom čitalačkom smislu naprednije 
ponaša. 

 
MARIJAN KIŽLIN - Neću o tome, nego sam ispustio u obrazloženju iznijeti da u 

točki 2.4. zadnja alineja predlažem da se briše sukladno ovom programu a na temelju članka 
60. Zakona o financiranju jedinica lokalne i područne samouprave (NN br. 117/03.) utvrdit će 
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se mjerilo za plaće zaposlenika ustanova kojima je osnivač Grad Samobor. Stoga predlažemo 
da se ta alineja briše. 

 
    
BRANIMIR ŠILJAK - S obzirom da se  više nitko ne javlja za riječ zaključujem 

raspravu i dajem na glasovanje Nacrt prijedloga programa javnih potreba u kulturi Grada 
Samobora za 2014. godinu - prethodna rasprava, s iznijetim izmjenama i nadopunama. 
 Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je 
donijelo sljedeći  

ZAKLJUČAK 
 

1. Prihvaća se Nacrt prijedloga programa javnih potreba u kulturi Grada Samobora za 
2014. godinu - prethodna rasprava u tekstu kao što je dat u materijalima za sjednicu 
(prvo čitanje) s time da gradonačelnik u izradi Konačnog prijedloga programa uzme u 
razmatranje stavove, primjedbe i mišljenja, te amandmane iznesene u prethodnoj 
raspravi na sjednici Gradskog vijeća, te ih ugradi u Konačni prijedlog kojeg će utvrditi 
u obliku svojih amandmana, a za prijedloge, mišljenja, stavove i  amandmane koje 
neće prihvatiti, gradonačelnik će u izvješću Gradskom vijeću iznijeti razloge i o istom 
će se očitovati na sljedećoj sjednici Gradskog vijeća. 

2. Izvješće iz toč. 1. ovog zaključka i podnesene amandmane, gradonačelnik će dostaviti  
vijećnicima najkasnije sedam dana prije održavanja sjednice Gradskog vijeća Grada 
Samobora. 

 
 
 
AD10.) 

BRANIMIR ŠILJAK - Prelazimo na desetu točku dnevnog reda - Nacrt prijedloga 
programa javnih potreba u tehničkoj kulturi Grada Samobora za 2014. godinu - prethodna 
rasprava. 

Molim gosp. Marijana Kižlina, zamjenika pročelnika Upravnog odjela za društvene 
djelatnosti da u ime predlagatelja da uvodno obrazloženje. 
 

MARIJAN KIŽLIN - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su 
vijećnici dobili u materijalima za sjednicu. 
 

 BRANIMIR ŠILJAK - Molim gđu Zvjezdanu Sečen, predsjednicu  Odbora za 
društvene djelatnosti i brigu za mladež da se očituje.  
 
 ZVJEZDANA SEČEN - Nakon provedene rasprave i glasovanja Odbor je 
jednoglasno donio sljedeći zaključak: 

1. Prihvaća se Nacrt prijedloga programa javnih potreba u tehničkoj kulturi Grada 
Samobora za 2014. godinu - prethodna rasprava u tekstu kao što je dan u materijalima 
za sjednicu. 

2. Predlaže se Gradskom vijeću Grada Samobora da o Nacrtu prijedloga iz točke 1. ovog 
zaključka provede raspravu i istu usvoji. 

 
BRANIMIR ŠILJAK - Molim  gosp. Željka Radovanića da se u ime Odbora za 

financije i proračun očituje. 
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ŽELJKO RADOVANIĆ - Odbor je nakon provedene rasprave jednoglasno donio 
sljedeći zaključak: 

1. Prihvaća se Nacrt prijedloga programa javnih potreba u tehničkoj kulturi Grada 
Samobora za 2014. godinu - prethodna rasprava u tekstu kao što je dan u materijalima 
za sjednicu. 

2. Predlaže se Gradskom vijeću Grada Samobora da o Nacrtu prijedloga iz točke 1. ovog 
zaključka provede raspravu i istu usvoji. 

 
BRANIMIR ŠILJAK - Molim gosp. Dragutina Kušića da se očituje u ime Odbora za 

statutarno-pravna pitanja. 
 

DRAGUTIN KUŠIĆ - Odbor za statutarno-pravna pitanja na svojoj 4. sjednici 
održanoj 25.11.2013. godine proveo je raspravu, te nakon provedene rasprave jednoglasno 
daje sljedeće mišljenje: 

1. Nacrt prijedloga programa javnih potreba u tehničkoj kulturi Grada Samobora 
za 2014. godinu pripremljen je, i postupak utvrđivanja proveden sukladno 
zakonskim propisima RH, Statutu i Poslovniku Gradskog vijeća Grada 
Samobora, s time da se u Prijedlog programa unese odredba prema kojoj je za 
bilo kakvo zapošljavanje u Zajednici tehničke kulture potrebna suglasnost 
pročelnika nadležnog upravnog odjela. 

2. Predlaže se Gradskom vijeću Grada Samobora da o Nacrtu prijedloga 
programa provede raspravu i isti usvoji u danom tekstu. 

 
BRANIMIR ŠILJAK - Otvaram raspravu. 

 S obzirom da se nitko ne javlja za riječ zaključujem raspravu i dajem na glasovanje 
Prijedlog zaključka o Nacrtu prijedloga programa javnih potreba u tehničkoj kulturi Grada 
Samobora za 2014. godinu, kao što ste dobili u materijalima. 
 Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je 
donijelo sljedeći 
 

ZAKLJUČAK 
 

1. Prihvaća se Nacrt prijedloga programa javnih potreba u tehničkoj kulturi Grada 
Samobora za 2014. godinu – prethodna rasprava u tekstu kao što je dat u materijalima 
za sjednicu (prvo čitanje) s time da gradonačelnik u izradi Konačnog prijedloga 
programa uzme u razmatranje stavove, primjedbe i mišljenja, te amandmane iznesene 
u prethodnoj raspravi na sjednici Gradskog vijeća, te ih ugradi u Konačni prijedlog 
kojeg će utvrditi u obliku svojih amandmana, a za prijedloge, mišljenja, stavove i  
amandmane koje neće prihvatiti, gradonačelnik će u izvješću Gradskom vijeću iznijeti 
razloge i o istom će se očitovati na sljedećoj sjednici Gradskog vijeća. 

2. Izvješće iz toč. 1. ovog zaključka i podnesene amandmane, gradonačelnik će dostaviti  
vijećnicima najkasnije sedam dana prije održavanja sjednice Gradskog vijeća Grada 
Samobora. 

 
 
AD11.) 

BRANIMIR ŠILJAK - Prelazimo na jedanaestu točku dnevnog reda - Nacrt 
prijedloga programa javnih potreba u socijalnoj skrbi i zdravstvu Grada Samobora za 2014. 
godinu - prethodna rasprava. 
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Molim gosp. Marijana Kižlina, zamjenika pročelnika Upravnog odjela za društvene 
djelatnosti da u ime predlagatelja da uvodno obrazloženje. 
 

MARIJAN KIŽLIN - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su 
vijećnici dobili u materijalima za sjednicu. 
 

BRANIMIR ŠILJAK - Molim gosp. Marijana Kižlina da se očituje u ime Odbora za 
hrvatske branitelje iz Domovinskog rata. 
 
 MARIJAN KIŽLIN - Odbor je nakon provedene rasprave jednoglasno donio sljedeći 
zaključak: 

1. Prihvaća se Nacrt prijedloga programa javnih potreba u socijalnoj skrbi i zdravstvu 
Grada Samobora za 2014. godinu - prethodna rasprava. 

2. Predlaže se Gradskom vijeću Grada Samobora da o Nacrtu prijedloga iz točke 1. ovog 
zaključka provede raspravu i istu usvoji. 

 
BRANIMIR ŠILJAK - Molim gosp. Marijana Kižlina da se očituje u ime Odbora za 

socijalnu skrb i zdravstvo. 
 

MARIJAN KIŽLIN - Odbor je nakon provedene rasprave jednoglasno donio sljedeći 
zaključak: 

1. Prihvaća se Nacrt prijedloga programa javnih potreba u socijalnoj skrbi i zdravstvu 
Grada Samobora za 2014. godinu - prethodna rasprava, u tekstu kao što je dan u 
materijalima za sjednicu.  

2. Predlaže se Gradskom vijeću Grada Samobora da o Nacrtu prijedloga iz točke 1. ovog 
zaključka provede raspravu i istu usvoji. 

 
BRANIMIR ŠILJAK - Molim  gosp. Željka Radovanića da se u ime Odbora za 

financije i proračun očituje. 
 
ŽELJKO RADOVANIĆ - Odbor je nakon provedene rasprave jednoglasno donio 

sljedeći zaključak: 
1. Prihvaća se Nacrt prijedloga programa javnih potreba u socijalnoj skrbi i zdravstvu 

Grada Samobora za 2014. godinu - prethodna rasprava u tekstu kao što je dan u 
materijalima za sjednicu. 

2. Predlaže se Gradskom vijeću Grada Samobora da o Nacrtu prijedloga iz točke 1. ovog 
zaključka provede raspravu i istu usvoji. 

 
BRANIMIR ŠILJAK - Molim gosp. Dragutina Kušića da se očituje u ime Odbora za 

statutarno-pravna pitanja. 
 

DRAGUTIN KUŠIĆ - Odbor za statutarno-pravna pitanja na svojoj 4. sjednici 
održanoj 25.11.2013. godine proveo je raspravu, te nakon provedene rasprave jednoglasno 
daje sljedeće mišljenje: 

1. Nacrt prijedloga programa javnih potreba u socijalnoj skrbi i zdravstvu Grada 
Samobora za 2014. godinu pripremljen je, i postupak utvrđivanja proveden 
sukladno zakonskim propisima RH, Statutu i Poslovniku Gradskog vijeća 
Grada Samobora. 

2. Predlaže se Gradskom vijeću Grada Samobora da o Nacrtu prijedloga 
programa provede raspravu i isti usvoji u danom tekstu. 
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BRANIMIR ŠILJAK - Otvaram raspravu. 

 
TOMISLAV PAĐAN - Podržavam ovakav Nacrt prijedloga i iskazujem svoje osobno 

zadovoljstvo što u ovako teškim vremenima pokazujemo socijalnu osjetljivost. 
 
BRANIMIR ŠILJAK - S obzirom da se više nitko ne javlja za riječ zaključujem 

raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog zaključka o Nacrtu prijedloga programa javnih 
potreba u socijalnoj skrbi i zdravstvu Grada Samobora za 2014. godinu, kao što ste dobili u 
materijalima. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je 
donijelo sljedeći 

ZAKLJUČAK 
 

1. Prihvaća se Nacrt prijedloga programa javnih potreba u socijalnoj skrbi i zdravstvu 
Grada Samobora za 2014. godinu - prethodna rasprava u tekstu kao što je dat u 
materijalima za sjednicu (prvo čitanje) s time da gradonačelnik u izradi Konačnog 
prijedloga programa uzme u razmatranje stavove, primjedbe i mišljenja, te 
amandmane iznesene u prethodnoj raspravi na sjednici Gradskog vijeća, te ih ugradi u 
Konačni prijedlog kojeg će utvrditi u obliku svojih amandmana, a za prijedloge, 
mišljenja, stavove i  amandmane koje neće prihvatiti, gradonačelnik će u izvješću 
Gradskom vijeću iznijeti razloge i o istom će se očitovati na sljedećoj sjednici 
Gradskog vijeća. 

2. Izvješće iz toč. 1. ovog zaključka i podnesene amandmane, gradonačelnik će dostaviti  
vijećnicima najkasnije sedam dana prije održavanja sjednice Gradskog vijeća Grada 
Samobora. 

 
 
 
AD12.) 

BRANIMIR ŠILJAK - Prelazimo na dvanaestu točku dnevnog reda - Nacrt 
prijedloga programa javnih potreba u sportu Grada Samobora za 2014. godinu - prethodna 
rasprava. 

Molim gosp. Marijana Kižlina, zamjenika pročelnika Upravnog odjela za društvene 
djelatnosti da u ime predlagatelja da uvodno obrazloženje. 
 

MARIJAN KIŽLIN - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su 
vijećnici dobili u materijalima za sjednicu. 
 

 BRANIMIR ŠILJAK - Molim gđu Zvjezdanu Sečen, predsjednicu  Odbora za 
društvene djelatnosti i brigu za mladež da se očituje.  
 
 ZVJEZDANA SEČEN - Nakon provedene rasprave i glasovanja Odbor je 
jednoglasno donio sljedeći zaključak: 

1. Prihvaća se Nacrt prijedloga programa javnih potreba u sportu Grada Samobora za 
2014. godinu - prethodna rasprava u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

2. Predlaže se Gradskom vijeću Grada Samobora da o Nacrtu prijedloga iz točke 1. ovog 
zaključka provede raspravu i istu usvoji. 
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BRANIMIR ŠILJAK - Molim  gosp. Željka Radovanića da se u ime Odbora za 
financije i proračun očituje. 

 
ŽELJKO RADOVANIĆ - Odbor je nakon provedene rasprave jednoglasno donio 

sljedeći zaključak: 
1. Prihvaća se Nacrt prijedloga programa javnih potreba u sportu Grada Samobora za 

2014. godinu - prethodna rasprava u predloženom tekstu. 
2. Predlaže se Gradskom vijeću Grada Samobora da o Nacrtu prijedloga iz točke 1. ovog 

zaključka provede raspravu i istu usvoji. 
 

BRANIMIR ŠILJAK - Molim gosp. Dragutina Kušića da se očituje u ime Odbora za 
statutarno-pravna pitanja. 
 

DRAGUTIN KUŠIĆ - Odbor za statutarno-pravna pitanja na svojoj 4. sjednici 
održanoj 25.11.2013. godine proveo je raspravu, te nakon provedene rasprave jednoglasno 
daje sljedeće mišljenje: 

1. Nacrt prijedloga programa javnih potreba u sportu Grada Samobora za 2014. 
godinu pripremljen je, i postupak utvrđivanja proveden sukladno zakonskim 
propisima RH, Statutu i Poslovniku Gradskog vijeća Grada Samobora. 

2. Predlaže se Gradskom vijeću Grada Samobora da o Nacrtu prijedloga 
programa provede raspravu i isti usvoji u danom tekstu. 

 
BRANIMIR ŠILJAK - Otvaram raspravu. 
S obzirom da se nitko ne javlja za riječ zaključujem raspravu i dajem na glasovanje 

Prijedlog zaključka o Nacrtu prijedloga programa javnih potreba u sportu Grada Samobora za 
2014. godinu, kao što ste dobili u materijalima. 
 Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je 
donijelo sljedeći 

ZAKLJUČAK 
 

1. Prihvaća se Nacrt prijedloga programa javnih potreba u sportu Grada Samobora za 
2014. godinu - prethodna rasprava u tekstu kao što je dat u materijalima za sjednicu 
(prvo čitanje) s time da gradonačelnik u izradi Konačnog prijedloga programa uzme u 
razmatranje stavove, primjedbe i mišljenja, te amandmane iznesene u prethodnoj 
raspravi na sjednici Gradskog vijeća, te ih ugradi u Konačni prijedlog kojeg će utvrditi 
u obliku svojih amandmana, a za prijedloge, mišljenja, stavove i  amandmane koje 
neće prihvatiti, gradonačelnik će u izvješću Gradskom vijeću iznijeti razloge i o istom 
će se očitovati na sljedećoj sjednici Gradskog vijeća. 

2. Izvješće iz toč. 1. ovog zaključka i podnesene amandmane, gradonačelnik će dostaviti  
vijećnicima najkasnije sedam dana prije održavanja sjednice Gradskog vijeća Grada 
Samobora. 

 
 
AD13.) 

BRANIMIR ŠILJAK - Prelazimo na trinaestu točku dnevnog reda - Nacrt prijedloga 
programa poticanja razvoja malog gospodarstva i poljoprivrede na području Grada Samobora 
u 2014. godini - prethodna rasprava. 

Molim gosp. Hrvoja Frankića, pročelnika Upravnog odjela za gospodarstvo, da u ime 
predlagatelja da uvodno obrazloženje. 
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 HRVOJE FRANKIĆ -Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su 
vijećnici dobili u materijalima. 
 

BRANIMIR ŠILJAK - Molim gosp. Hrvoja Frankića da se očituje u ime Odbora za 
gospodarstvo, poduzetništvo i obrtništvo. 
 
 HRVOJE FRANKIĆ - Nakon provedenog glasovanja Odbor je jednoglasno donio 
sljedeći zaključak: 

1. Prihvaća se Nacrt prijedloga programa poticanja razvoja malog gospodarstva i 
poljoprivrede na području Grada Samobora u 2014. godini - prethodna rasprava u 
predloženom tekstu. 

2. Predlaže se Gradskom vijeću Grada Samobora da navedeni Nacrt prijedloga razmotri i 
usvoji. 

 
BRANIMIR ŠILJAK - Molim gosp. Hrvoja Frankića da se očituje u ime Odbora za 

poljoprivredu i šumarstvo. 
 

HRVOJE FRANKIĆ - Odbor jednoglasno donosi sljedeći zaključak: 
1. Prihvaća se Nacrt prijedloga programa poticanja razvoja malog gospodarstva i 

poljoprivrede na području Grada Samobora u 2014. godini - prethodna rasprava u 
predloženom tekstu. 

2. Predlaže se Gradskom vijeću Grada Samobora da navedeni Nacrt prijedloga razmotri i 
usvoji. 

 
BRANIMIR ŠILJAK - Molim gosp. Hrvoja Frankića da se očituje u ime Odbora za 

turizam i ugostiteljstvo. 
 
HRVOJE FRANKIĆ - Odbor jednoglasno donosi sljedeći zaključak: 

1. Prihvaća se Nacrt prijedloga programa poticanja razvoja malog gospodarstva i 
poljoprivrede na području Grada Samobora u 2014. godini - prethodna rasprava u 
predloženom tekstu. 

2. Navedeni prijedlog upućuje se Gradskom vijeću Grada Samobora na raspravu i  
usvajanje. 

 
BRANIMIR ŠILJAK - Molim  gosp. Željka Radovanića da se u ime Odbora za 

financije i proračun očituje. 
 
ŽELJKO RADOVANIĆ - Odbor je nakon provedene rasprave jednoglasno donio 

sljedeći zaključak: 
1. Prihvaća se Nacrt prijedloga programa poticanja razvoja malog gospodarstva i 

poljoprivrede na području Grada Samobora u 2014. godini - prethodna rasprava u 
predloženom tekstu. 

2. Predlaže se Gradskom vijeću Grada Samobora da o Nacrtu prijedloga iz točke 1. ovog 
zaključka provede raspravu i istu usvoji. 

 
BRANIMIR ŠILJAK - Molim gosp. Dragutina Kušića da se očituje u ime Odbora za 

statutarno-pravna pitanja. 
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DRAGUTIN KUŠIĆ - Odbor za statutarno-pravna pitanja na svojoj 4. sjednici 
održanoj 25.11.2013. godine proveo je raspravu, te nakon provedene rasprave jednoglasno 
daje sljedeće mišljenje: 

1. Nacrt prijedloga programa poticanja razvoja malog gospodarstva i 
poljoprivrede na području Grada Samobora u 2014. godini pripremljen je, i 
postupak utvrđivanja proveden sukladno zakonskim propisima RH, Statutu i 
Poslovniku Gradskog vijeća Grada Samobora. 

2. Predlaže se Gradskom vijeću Grada Samobora da o Nacrtu prijedloga 
programa i isti usvoji u danom tekstu. 

 
BRANIMIR ŠILJAK - Otvaram raspravu. 
S obzirom da se nitko ne javlja za riječ zaključujem raspravu i dajem na glasovanje 

Prijedlog zaključka o Nacrtu prijedloga programa poticanja razvoja malog gospodarstva i 
poljoprivrede na području Grada Samobora u 2014. godini, kao što ste dobili u materijalima. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je 
donijelo sljedeći 

ZAKLJUČAK 
 

1. Prihvaća se Nacrt prijedloga programa poticanja razvoja malog gospodarstva i 
poljoprivrede na području Grada Samobora u 2014. godini - prethodna rasprava u 
tekstu kao što je dat u materijalima za sjednicu (prvo čitanje) s time da gradonačelnik 
u izradi Konačnog prijedloga programa uzme u razmatranje stavove, primjedbe i 
mišljenja, te amandmane iznesene u prethodnoj raspravi na sjednici Gradskog vijeća, 
te ih ugradi u Konačni prijedlog kojeg će utvrditi u obliku svojih amandmana, a za 
prijedloge, mišljenja, stavove i  amandmane koje neće prihvatiti, gradonačelnik će u 
izvješću Gradskom vijeću iznijeti razloge i o istom će se očitovati na sljedećoj sjednici 
Gradskog vijeća. 

2. Izvješće iz toč. 1. ovog zaključka i podnesene amandmane, gradonačelnik će dostaviti  
vijećnicima najkasnije sedam dana prije održavanja sjednice Gradskog vijeća Grada 
Samobora. 

 
 
AD14.) 

BRANIMIR ŠILJAK - Prelazimo na četrnaestu točku dnevnog reda - III. izmjene i 
dopune Plana gradnje komunalnih vodnih građevina i usmjeravanja prostornog razvoja Grada 
Samobora za 2013. godinu. 

Molim gosp. Maria Anušića, pročelnika Upravnog odjela za prostorno uređenje, 
razvoj i upravljanje imovinom da u ime predlagatelja da uvodno obrazloženje. 
 
 MARIO ANUŠIĆ - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda a koje su 
vijećnici dobili u materijalima. 
 

BRANIMIR ŠILJAK - Molim gosp. Maria Anušića da se očituje u ime Odbora za 
komunalnu djelatnost. 
 
 MARIO ANUŠIĆ - Nakon provedene rasprave Odbor jednoglasno donosi sljedeći 
zaključak: 

1. Prihvaćaju se III. izmjene i dopune Plana gradnje komunalnih vodnih građevina i 
usmjeravanja prostornog razvoja Grada Samobora za 2013. godinu u tekstu kao što je 
dan u materijalima za sjednicu. 
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2. Predlaže se Gradskom vijeću Grada Samobora da o točki 1. ovog zaključka provede 
raspravu te istu usvoji. 

 
BRANIMIR ŠILJAK - Molim gosp. Maria Anušića da se očituje u ime Odbora za 

mjesnu samoupravu. 
 
MARIO ANUŠIĆ - Nakon provedene rasprave Odbor jednoglasno donosi sljedeći 

zaključak: 
1. Prihvaćaju se III. izmjene i dopune Plana gradnje komunalnih vodnih građevina i 

usmjeravanja prostornog razvoja Grada Samobora za 2013. godinu u tekstu kao što je 
dan u materijalima za sjednicu. 

2. Predlaže se Gradskom vijeću Grada Samobora da o točki 1. ovog zaključka provede 
raspravu te istu usvoji. 

 
BRANIMIR ŠILJAK - Molim  gosp. Željka Radovanića da se u ime Odbora za 

financije i proračun očituje. 
 
ŽELJKO RADOVANIĆ - Odbor za financije i proračun jednoglasno je donio 

sljedeći zaključak: 
1. Prihvaćaju se III. izmjene i dopune Plana gradnje komunalnih vodnih građevina i 

usmjeravanja prostornog razvoja Grada Samobora za 2013. godinu u predloženom 
tekstu. 

2. Predlaže se Gradskom vijeću Grada Samobora da o točki 1. ovog zaključka provede 
raspravu te da istu usvoji. 

 
BRANIMIR ŠILJAK - Molim gosp. Dragutina Kušića da se očituje u ime Odbora za 

statutarno-pravna pitanja. 
 

DRAGUTIN KUŠIĆ - Odbor za statutarno-pravna pitanja na svojoj 4. sjednici 
održanoj 25.11.2013. godine proveo je raspravu, te nakon provedene rasprave jednoglasno 
daje sljedeće mišljenje: 

1. III. izmjene i dopune Plana gradnje komunalnih vodnih građevina i 
usmjeravanja prostornog razvoja Grada Samobora za 2013. godinu 
pripremljene su, i postupak utvrđivanja proveden sukladno zakonskim 
propisima RH, Statutu i Poslovniku Gradskog vijeća Grada Samobora. 

2. Predlaže se Gradskom vijeću Grada Samobora da o III. izmjenama i dopunama 
Plana provede raspravu i isti usvoji u danom tekstu. 

 
BRANIMIR ŠILJAK - Otvaram raspravu. 
S obzirom da se nitko ne javlja za riječ zaključujem raspravu i dajem na glasovanje III. 

izmjene i dopune Plana gradnje komunalnih vodnih građevina i usmjeravanja prostornog 
razvoja Grada Samobora za 2013. godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je 
donijelo sljedeći 
 

III. IZMJENE I DOPUNE PLANA  
 

gradnje komunalnih vodnih građevina  i usmjeravanja prostornog razvoja grada Samobora za 
2013. godinu u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 
 Tekst III. izmjena i dopuna Plana prilaže se ovom zapisniku i čini njegov sastavni dio. 
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 Predsjednik Gradskog vijeća Grada Samobora daje kratku pauzu. 
  

Nastavljamo s radom sjednice. 
 
AD15.) 

BRANIMIR ŠILJAK - Prelazimo na petnaestu točku dnevnog reda - Prijedlog 
odluke o izmjenama i dopunama Odluke o komunalnoj naknadi. 

Molim gosp. Maria Anušića, pročelnika Upravnog odjela za prostorno uređenje, 
razvoj i upravljanjem imovinom da u ime predlagatelja da uvodno obrazloženje. 
 

MARIO ANUŠIĆ - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda a koje su 
vijećnici dobili u materijalima. 
 

BRANIMIR ŠILJAK - Molim gosp. Maria Anušića da se očituje u ime Odbora za 
komunalnu djelatnost. 
 
 MARIO ANUŠIĆ - Nakon provedene rasprave Odbor jednoglasno donosi sljedeći 
zaključak: 

1. Prihvaća se Prijedlog odluke o izmjenama i dopunama Odluke o komunalnoj naknadi 
u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

2. Predlaže se Gradskom vijeću Grada Samobora da o točki 1. ovog zaključka provede 
raspravu te istu usvoji. 

 
BRANIMIR ŠILJAK - Molim  gosp. Željka Radovanića da se u ime Odbora za 

financije i proračun očituje. 
 
ŽELJKO RADOVANIĆ - Odbor za financije i proračun jednoglasno je donio 

sljedeći zaključak: 
1. Prihvaća se Prijedlog odluke o izmjenama i dopunama Odluke o komunalnoj naknadi 

u predloženom tekstu. 
2. Predlaže se Gradskom vijeću Grada Samobora da o točki 1. ovog zaključka provede 

raspravu te da istu usvoji. 
 

BRANIMIR ŠILJAK - Molim gosp. Dragutina Kušića da se očituje u ime Odbora za 
statutarno-pravna pitanja. 
 

DRAGUTIN KUŠIĆ - Odbor za statutarno-pravna pitanja na svojoj 4. sjednici 
održanoj 25.11.2013. godine proveo je raspravu, te nakon provedene rasprave jednoglasno 
daje sljedeće mišljenje: 

1. Prijedlog odluke o izmjenama i dopunama Odluke o komunalnoj naknadi 
pripremljen je, i postupak utvrđivanja proveden sukladno zakonskim propisima 
RH, Statutu i Poslovniku Gradskog vijeća Grada Samobora. 

2. Predlaže se Gradskom vijeću Grada Samobora da o Prijedlogu odluke provede 
raspravu i isti usvoji u danom tekstu. 

 
BRANIMIR ŠILJAK - Otvaram raspravu. 
 
DAMIR GORIŠEK - Koliko se to povećava u kunama ili u postocima? 
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MARIO ANUŠIĆ - Mogu reći samo da je to duplo, jer je koeficijent s 5 otišao na 10, 
samo za djelatnosti koje su vam navedene u materijalima, a poslovne djelatnosti ostale su na 
koeficijentu 5. 

 
BRANIMIR ŠILJAK - S obzirom da se više nitko ne javlja za riječ zaključujem 

raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog odluke o izmjenama i dopunama Odluke o 
komunalnoj naknadi. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je 
donijelo sljedeću 

ODLUKU 
O IZMJENI I DOPUNI ODLUKE O KOMUNALNOJ NAKNADI 

 
Članak 1. 

 
U Odluci o komunalnoj naknadi (Službene vijesti Grada Samobora br. 06/01., 03/03. i 

07/09.) članak 15. stavak 1. mijenja se i glasi: 
″Koeficijent namjene (Kn) ovisi o vrsti nekretnine iz članka 5. ove odluke i iznosi za: 

Stambeni prostor i prostor koji koriste neprofitne organizacije - koeficijent 1,00 
Garažni prostor - koeficijent 1,00 
Neizgrađeno građevno zemljište - koeficijent 0,05 
Poslovni prostor koji služi za proizvodnu djelatnost - koeficijent 2,50 
Poslovni prostor velikih trgovačkih centara (uključivo i zakupce ili 
vlasnike poslovnog prostora koji obavljaju  djelatnost u sklopu velikog 
trgovačkog centra) te poslovni prostor u kojem se obavljaju financijske 
djelatnosti, djelatnosti osiguranja, djelatnosti kockanja i klađenja, 
telekomunikacijske djelatnosti, trgovina na malo motornim gorivima i 
mazivima (uključivo i trgovinu ostalih proizvoda i ugostiteljstvo u 
sklopu  prostora), opskrba lijekovima i sličnim proizvodima (ljekarne), 
trgovina na veliko, obavljanje jedinstvenog tehnološkog sustava 
tehničkih pregleda vozila, registracije, ispitivanja i homologacije vozila, 
te poslova koji su s tim neposredno povezani,  trgovina automobilima, 
iznajmljivanje automobila, javnobilježnička i odvjetnička djelatnost, 
prateće i pomoćne djelatnosti u prometu, poštanske usluge, projektiranje 
i nadzor 

- koeficijent 10,00 

Poslovni prostor koji služi za ostale djelatnosti - koeficijent 5,00 
Građevno zemljište koje služi u svrhu obavljanja poslovne djelatnosti 
koeficijent iznosi 10% koeficijenta namjene koji je određen za poslovni 
prostor. ″ 

 

 
Članak 2. 

  
Ova Odluka stupa na snagu osmog dana od dana objave u  ″Službenim vijestima 

Grada Samobora″, a primjenjivati će se od  01. siječnja 2014. godine. 
 
 
AD16.) 

BRANIMIR ŠILJAK - Prelazimo na šesnaestu točku dnevnog reda - Prijedlog 
odluke o vrijednosti obračunske jedinice - boda. 
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Molim gosp. Maria Anušića, pročelnika Upravnog odjela za prostorno uređenje, 
razvoj i upravljanjem imovinom da u ime predlagatelja da uvodno obrazloženje. 

   
MARIO ANUŠIĆ - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda a koje su 

vijećnici dobili u materijalima. 
 

BRANIMIR ŠILJAK - Molim gosp. Maria Anušića da se očituje u ime Odbora za 
komunalnu djelatnost. 
 
 MARIO ANUŠIĆ - Nakon provedene rasprave Odbor sa 3 glasa "za" i 2 glasa 
"suzdržan" donosi sljedeći zaključak: 

1. Prihvaća se Prijedlog odluke o vrijednosti obračunske jedinice - boda u tekstu kao što 
je dan u materijalima za sjednicu. 

2. Predlaže se Gradskom vijeću Grada Samobora da o točki 1. ovog zaključka provede 
raspravu te istu usvoji. 

 
BRANIMIR ŠILJAK - Molim  gosp. Željka Radovanića da se u ime Odbora za 

financije i proračun očituje. 
 
ŽELJKO RADOVANIĆ - Odbor za financije i proračun jednoglasno je donio 

sljedeći zaključak: 
1. Prihvaća se Prijedlog odluke o vrijednosti obračunske jedinice - boda u predloženom 

tekstu. 
2. Predlaže se Gradskom vijeću Grada Samobora da o točki 1. ovog zaključka provede 

raspravu te da istu usvoji. 
 

BRANIMIR ŠILJAK - Molim gosp. Dragutina Kušića da se očituje u ime Odbora za 
statutarno-pravna pitanja. 
 

DRAGUTIN KUŠIĆ - Odbor za statutarno-pravna pitanja na svojoj 4. sjednici 
održanoj 25.11.2013. godine proveo je raspravu, te nakon provedene rasprave jednoglasno 
daje sljedeće mišljenje: 

1. Prijedlog odluke o vrijednosti obračunske jedinice - boda pripremljen je, i 
postupak utvrđivanja proveden sukladno zakonskim propisima RH, Statutu i 
Poslovniku Gradskog vijeća Grada Samobora. 

2. Predlaže se Gradskom vijeću Grada Samobora da o Prijedlogu odluke provede 
raspravu i isti usvoji u danom tekstu. 

 
BRANIMIR ŠILJAK - Otvaram raspravu. 
 
MARINKO DŽEPINA - Čitajući ovu odluku dolazimo do zaključka da ovo 

povećanje od 0,63 na 0,75 kn se obračunava na taj način, vjerojatno, da se pomnoži s 
koeficijentom pa se tu vidi da se radi o nekom sitnom povećanju. To mogu protumačiti na taj 
način da se zadnja Odluka o vrijednosti boda nije povećavala unatrag više od deset godina. 
Mislim, ako želimo u svakom slučaju vezano uz točku 15. da Grad Samobor može održavati i 
da može raditi na odvodnji ovih atmosferskih voda, održavanju čistoće, uređivanju javnih 
gradskih površina, održavanju groblja, krematorija, javne rasvjete, mislim da je u tom dijelu 
značajno došlo do povećanja vladanja i u odvodnju, povećanja na održavanju tih javnih 
površina i javne rasvjete. Čitajući ovo čini mi se da se radi o neznatnom povećanju i u svakom 
slučaju to podržavam. 
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BRANIMIR ŠILJAK - S obzirom da se više nitko ne javlja za riječ zaključujem 
raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog odluke o vrijednosti obračunske jedinice - boda. 
  Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je 
donijelo sljedeću 
 

ODLUKU 
O VRIJEDNOSTI OBRAČUNSKE JEDINICE - BODA 

 
Članak 1. 

 
Vrijednost obračunske jedinice - boda (B) iznosi: 
0,75 kn. 

Članak 2. 
 

Vrijednost boda iz članka 1. ove Odluke jednaka je mjesečnoj visini komunalne 
naknade po m2 korisne površine stambenog prostora u prvoj zoni Grada Samobora. 

 
Članak 3. 

 
Danom početka primjene ove Odluke stavlja se van snage Odluka o vrijednosti 

obračunske jedinice - boda (″Službene vijesti Grada Samobora″ br. 7/03) od 03.11.2003. 
godine. 

Članak 4. 
  

Ova Odluka stupa na snagu osmog dana od dana objave u Službenim vijestima Grada 
Samobora, a primjenjivati će se od  01. siječnja 2014. godine. 
 
 
 
AD17.) 

BRANIMIR ŠILJAK - Prelazimo na sedamnaestu točku dnevnog reda - Prijedlog 
odluke o izmjenama i dopunama Odluke o osnivanju i imenovanju Stožera zaštite i spašavanja 
Grada Samobora. 

Molim gosp. Hrvoja Frankića, pročelnika Upravnog odjela za gospodarstvo da u ime 
predlagatelja da uvodno obrazloženje. 
 

HRVOJE FRANKIĆ -Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su 
vijećnici dobili u materijalima. 
 

BRANIMIR ŠILJAK - Molim gosp. Hrvoja Frankića da se očituje u ime Odbora za 
gospodarstvo, poduzetništvo i obrtništvo. 
 
 HRVOJE FRANKIĆ - Nakon provedenog glasovanja Odbor je jednoglasno donio 
sljedeći zaključak: 

1. Prihvaća se Prijedlog odluke o izmjenama i dopunama Odluke o osnivanju i 
imenovanju Stožera zaštite i spašavanja Grada Samobora u predloženom tekstu. 

2. Predlaže se Gradskom vijeću Grada Samobora da navedeni Prijedlog odluke razmotri i 
usvoji. 
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BRANIMIR ŠILJAK - Molim  gosp. Željka Radovanića da se u ime Odbora za 
financije i proračun očituje. 

 
ŽELJKO RADOVANIĆ - Odbor za financije i proračun jednoglasno je donio 

sljedeći zaključak: 
1. Prihvaća se Prijedlog odluke o izmjenama i dopunama Odluke o osnivanju i 

imenovanju Stožera zaštite i spašavanja Grada Samobora u predloženom tekstu. 
2. Predlaže se Gradskom vijeću Grada Samobora da o točki 1. ovog zaključka provede 

raspravu te da istu usvoji. 
 

BRANIMIR ŠILJAK - Molim gosp. Dragutina Kušića da se očituje u ime Odbora za 
statutarno-pravna pitanja. 
 

DRAGUTIN KUŠIĆ - Odbor za statutarno-pravna pitanja na svojoj 4. sjednici 
održanoj 25.11.2013. godine proveo je raspravu, te nakon provedene rasprave jednoglasno 
daje sljedeće mišljenje: 

1. Prijedlog odluke o izmjenama i dopunama Odluke o osnivanju i imenovanje 
Stožera zaštite i spašavanja Grada Samobora pripremljen je, i postupak 
utvrđivanja proveden sukladno zakonskim propisima RH, Statutu i Poslovniku 
Gradskog vijeća Grada Samobora. 

2. Predlaže se Gradskom vijeću Grada Samobora da o Prijedlogu odluke provede 
raspravu i isti usvoji u danom tekstu. 

 
BRANIMIR ŠILJAK - Otvaram raspravu. 
S obzirom da se nitko ne javlja za riječ zaključujem raspravu i dajem na glasovanje 

Prijedlog odluke o izmjenama i dopunama Odluke o osnivanju i imenovanju Stožera zaštite i 
spašavanja Grada Samobora. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je 
donijelo sljedeću 

ODLUKU 
O IZMJENAMA I DOPUNAMA ODLUKE O OSNIVANJU I IMENOVANJU 

STOŽERA ZAŠTITE I SPAŠAVANJA GRADA SAMOBORA 
 

Članak 1. 
     U Odluci o osnivanju i imenovanju Stožera zaštite i spašavanja Grada Samobora, KLASA: 
021-05/13-01/5, URBROJ: 238-11-04/3-13-31 od 18. srpnja 2013. godine, objavljenoj u 
Službenim vijestima Grada Samobora br. 6/13, članak 5. mijenja se i glasi:  
    „Imenuju se članovi Stožera zaštite i spašavanja u sljedećem sastavu: 
Redni 
broj 

Ime i Prezime Funkcija  

1 Željko Stanec Predsjednik Zamjenik  
gradonačelnika 

2 Hrvoje Frankić Zamjenik 
Predsjednika 

Zapovjednik  
Zapovjedništva CZ 

3 Mario Vegar Član Predstavnik područnog ureda 
za zaštitu i spašavanje DUZS 

4 Renato Kos Član Načelnik PP Samobor 
5 Slavko Lovasić Član Ravnatelj Zavoda HMP 

Zagrebačke županije 
6 Mladen Žitković Član Javna vatrogasna postrojba 
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Grada Samobora 
7 Branimir Šiljak Član Predsjednik Gradskog vijeća 
8 Antun Oklopčić Član Energometan d.o.o. 
9 Željko Miklež Član HEP d.o.o. DP Elektra Zagreb, 

pogon Samobor 
10 Zvonko Marenić Član  Komunalac d.o.o. Samobor 
11 Krešimir Gjurkin Član Hrvatske šume 

Šumarija Samobor 
12 Silvije Matijaščić Član Vodoopsrkba i odvodnja 

Zagrebačkog holdinga, 
ispostava Samobor 

13 Tomislav Skendrović Član Veterinarska stanica Samobor 
d.o.o. 

14 Zvonko Župančić Član Upravni odjel za komunalne 
djelatnosti, promet i mjesnu 
samoupravu 

15 Željko Radovanić Član Upravni odjel za financije 
16 Barbara Kos Član Hrvatski Crveni križ, Gradsko 

društvo Crvenog križa 
Samobor 

17 Vatroslav Jakobović Član HGSS, Stanica Samobor 
           

Članak 2. 
     Ova Odluka stupa na snagu osmog dana od dana objave u Službenim vijestima Grada 
Samobora.  
 
 
AD18.) 

BRANIMIR ŠILJAK - Prelazimo na osamnaestu točku dnevnog reda - Prijedlog 
plana  davanja koncesija na području Grada Samobora: 

a) srednjoročnog (trogodišnjeg) plana za 2014., 2015. i 2016. godinu 
b) godišnjeg plana za 2014. godinu 

Molim gosp. Željka Radovanića, pročelnika Upravnog odjela za financije da u ime 
predlagatelja da uvodno obrazloženje.  
 
 ŽELJKO RADOVANIĆ - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje 
su vijećnici primili u materijalima za sjednicu. 
 

BRANIMIR ŠILJAK - Molim gosp. Maria Anušića da se očituje u ime Odbora za 
komunalnu djelatnost. 
 
 MARIO ANUŠIĆ - Nakon provedene rasprave Odbor jednoglasno donosi sljedeći 
zaključak: 

1. Prihvaća se Prijedlog plana davanja koncesija na području Grada Samobora: 
- srednjoročnog (trogodišnjeg) plana za 2014., 2015. i 2016. godinu 
- godišnjeg plana za 2014. godinu. 

2.  Predlaže se Gradskom vijeću da o Prijedlogu iz točke 1. ovog zaključka provede 
raspravu i isti usvoji. 
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BRANIMIR ŠILJAK - Molim  gosp. Željka Radovanića da se u ime Odbora za 
financije i proračun očituje. 

 
ŽELJKO RADOVANIĆ - Odbor za financije i proračun jednoglasno je donio 

sljedeći zaključak: 
1. Prihvaća se Prijedlog plana davanja koncesija na području Grada Samobora: 

- srednjoročnog (trogodišnjeg) plana za 2014., 2015. i 2016. godinu 
- godišnjeg plana za 2014. godinu. 

2. Predlaže se Gradskom vijeću da o Prijedlogu iz točke 1. ovog zaključka provede 
rapravu i isti usvoji. 

 
BRANIMIR ŠILJAK - Otvaram raspravu. 
 
MAJA GRAČANIN - Kao što smo čuli od pročelnika Radovanića da se više ne 

sklapaju koncesije za autotaxi prijevoz osoba nego se izdaju dozvole, odnosno sklapaju 
ugovori o dozvoli za obavljanje autotaxi djelatnosti. Molila bih informaciju da li su takve 
dozvole izdane, odnosno da li su takvi ugovori sklopljeni, te da li su to ovo dvoje navedenih 
obrtnika ili možda neko treći. 

 
ŽELJKO RADOVANIĆ - Svi oni koji su bili prije koncesionari sada obavljaju 

djelatnost temeljem ugovora s Gradom Samoborom. U pravilu smo te koncesije pretvorili u 
ugovorni odnos i nešto imamo novih ugovora s obzirom na natječaj i potrebe. Sada bih samo 
podsjetio da Grad Samobor ima jednom svojom odlukom raspisanu mogućnost šest za osobna 
vozila i dva za tzv. kombi vozila za prijevoz više osoba. Kako se ne radi o koncesiji u ovom 
momentu i ne ulazi to u plan pa se ovdje nismo odlučili i ne odlučujemo o onome što je 
potreba u Gradu, a to je još jedna dozvola i slobodno mjesto za kombi prijevoz. 
 
A) 

BRANIMIR ŠILJAK - S obzirom da se više nitko ne javlja za riječ zaključujem 
raspravu i dajem na glasovanje Srednjoročni (trogodišnji) plana za 2014., 2015. i 2016. 
godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je 
donijelo sljedeći 

SREDNJOROČNI (trogodišnji) PLAN 
 
davanje koncesija Grada Samobora za razdoblje od 2014. - 2016. godine u tekstu kao što je 
dan u materijalima za sjednicu. 
 Tekst Srednjoročnog(trogodišnjeg) plana prilaže se ovom zapisniku i čini njegov 
sastavni dio. 
 
 
B) 

BRANIMIR ŠILJAK - Dajem na glasovanje: Godišnji plan za 2014. godinu. 
 Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je 
donijelo sljedeći 

GODIŠNJI PLAN 
 
koncesija Grada Samobora za 2014. godinu u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 
 Tekst Godišnjeg plana prilaže se ovom zapisniku i čini njegov sastavni dio. 
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AD19.) 
BRANIMIR ŠILJAK - Prelazimo na devetnaestu točku dnevnog reda - Prijedlog 

zaključka o ukidanju javnog dobra-putovi: 
a) kčbr. 2175 k.o. Rakovica u površini od 620  m2 (parcelacija Gmajne) 
b) kčbr. 2176 u površini od 1159 m2, kčbr. 2177 u površini 2976 m2 i kčbr. 2178 

u površini 3470 m2, sve k.o. Rakovica.  
Molim gosp. Maria Anušića, pročelnika Upravnog odjela za prostorno uređenje, 

razvoj i upravljanjem imovinom da u ime predlagatelja da uvodno obrazloženje. 
 

 MARIO ANUŠIĆ - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda a koje su 
vijećnici dobili u materijalima. 
 

BRANIMIR ŠILJAK - Molim gosp. Maria Anušića da se očituje u ime Odbora za 
komunalnu djelatnost. 
 
 MARIO ANUŠIĆ - Nakon provedene rasprave Odbor jednoglasno donosi sljedeći 
zaključak: 

1. Prihvaća se Prijedlog zaključka o ukidanju javnog dobra-putovi: 
a) kčbr. 2175 k.o. Rakovica u površini od 620  m2 (parcelacija Gmajne) 
b) kčbr. 2176 u površini od 1159 m2, kčbr. 2177 u površini 2976 m2 i kčbr. 2178 

u površini 3470 m2, sve k.o. Rakovica, u tekstu kao što je dan u materijalima 
za sjednicu.  

2. Predlaže se Gradskom vijeću Grada Samobora da o točki 1. ovog zaključka provede 
raspravu te istu usvoji. 

 
BRANIMIR ŠILJAK - Otvaram raspravu. 

 
A) 

S obzirom da se nitko ne javlja za riječ zaključujem raspravu i dajem na glasovanje 
Prijedlog zaključka o ukidanju javnog dobra-put: čbr. 2175 k.o. Rakovica u površini od 620  
m2 (parcelacija Gmajne). 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je 
donijelo sljedeći  

ZAKLJUČAK 
 

1. Utvrđuje se daje kč. br. 2175, pov. 620 m2, zk. ul. Popis I, k. o. Rakovica, javno dobro za 
opću upotrebu u vlasništvu Grada Samobora, nerazvrstana cesta sukladno Odluci o 
nerazvrstanim cestama (Službene vijesti Grada Samobora br. 01/99., 5/04. i 8/09.).   

2. Ukida se javno dobro za opću upotrebu u vlasništvu Grad Samobora  kč. br. 2175, zk. ul. 
Popis I,  k.o. Rakovica  u površini od 620 m2, sukladno parcelacijskom elaboratu Klasa: 
932-06/13-02/250, Urbroj: 541-10-06/4-13-2 od 31. 10. 2013.  i upisuje u vlasništvo 
Grada Samobora i u novonastala javna dobra u vlasništvu Grada Samobora  temeljem čl. 
103. Zakona o cestama   (Narodne novine br. 84/11., 22/13. i 54/13.). 

3. Grad Samobor dozvoljava, da se bez ikakvog daljnjeg pitanja ili odobrenja, u zemljišnim 
knjigama Općinskog suda u Samoboru, na temelju ovog zaključka izvrši ukidanje statusa 
javnog dobra u općoj uporabi na kč. br. 2175, zk. ul. Popis I, k.o. Rakovica u površini od 
620 m2 i upis u vlasništvo Grada Samobora, odnosno u novonastala javna dobra u općoj 
upotrebi u vlasništvu Grada Samobora sukladno toč. 2. ovog zaključka. 
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B) 
BRANIMIR ŠILJAK - Dajem na glasovanje - Prijedlog zaključka o ukidanju javnog 

dobra-put: kčbr. 2176 u površini od 1159 m2, kčbr. 2177 u površini 2976 m2 i kčbr. 2178 u 
površini 3470 m2, sve k.o. Rakovica.  
 Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je 
donijelo sljedeći 

ZAKLJUČAK 
 

1. Utvrđuje se da su  kč. br. 2176, pov. 1159 m2, kč. br. 2177, pov. 2976 m2,  kč. br. 2178, 
pov. 3470 m2, sve zk. ul. Popis I, k. o. Rakovica, javna dobra za opću upotrebu u 
vlasništvu Grada Samobora , nerazvrstane ceste na upravljanju Gradu Samoboru, 
sukladno Odluci o nerazvrstanim cestama (Službene vijesti Grada Samobora br. 01/99., 
5/04. i 8/09. ).  

2. Ukidaju se javna dobra za opću upotrebu u vlasništvu Grada Samobora  kč. br. 2176, 
pov. 1159 m2,  kč. br. 2177, pov. 2976 m2 i kč. br. 2178, pov. 3470 m2,  sve zk. ul. Popis 
I, k.o. Rakovica  jer je prestala potreba korištenja istih onako kako  postoje na terenu,  te 
se  formiraju nova javna dobra pod istim oznakama od dijelova ukinutih javnih dobara i 
dijelova drugih nekretnina u vlasništvu Grada Samobora, a sve sukladno parcelacijskom 
elaboratu Klasa: 932-06/13-02/250, Urbroj: 541-10-06/4-13-2 od 31. 10. 2013. i upisuju 
u vlasništvo Grada Samobora , odnosno u  novonastala javna dobra u općoj upotrebi u 
vlasništvu Grada Samobora temeljem članka 103. Zakona o cestama   (Narodne novine 
br. 84/2011., 22/13. i 54/13.). 

3. Grad Samobor dozvoljava, da se bez ikakvog daljnjeg pitanja ili odobrenja, na temelju 
ovog zaključka  u zemljišnim knjigama Općinskog suda u Samoboru, izvrši ukidanje 
statusa javnog dobra u općoj uporabi i upis u vlasništvo Grada Samobora, odnosno u 
novonastala javna dobra u općoj upotrebi u vlasništvu Grada Samobora sukladno toč. 2. 
ovog zaključka. 

 
 
AD20.) 

BRANIMIR ŠILJAK - Prelazimo na dvadesetu točku dnevnog reda - Izvješće 
Turističke zajednice grada Samobora o realizaciji programa Samoborskog fašnika u 2013. 
godini. 

Pozdravljam gđu Zdravku Škugor Ferderbar, direktoricu Turističke zajednice grada 
Samobora.  

 
Molim gosp. Hrvoja Frankića, pročelnika Upravnog odjela za gospodarstvo da u ime 

predlagatelja da uvodno obrazloženje. 
 
 HRVOJE FRANKIĆ - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su 
vijećnici dobili u materijalima. 
 

BRANIMIR ŠILJAK - Molim gosp. Hrvoja Frankića da se očituje u ime Odbora za 
gospodarstvo, poduzetništvo i obrtništvo. 
 
 HRVOJE FRANKIĆ - Nakon provedenog glasovanja Odbor je jednoglasno donio 
sljedeći zaključak: 

1. Prihvaća se Izvješće Turističke zajednice grada Samobora o realizaciji programa 
Samoborskog fašnika u 2013. godini u predloženom tekstu. 
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2. Navedeni Prijedlog upućuje se Gradskom vijeću Grada Samobora na raspravu i 
usvajanje. 
 
BRANIMIR ŠILJAK - Molim gosp. Hrvoja Frankića da se očituje u ime Odbora za 

turizam i ugostiteljstvo. 
 
HRVOJE FRANKIĆ - Odbor jednoglasno donosi sljedeći zaključak: 

1. Prihvaća se Izvješće Turističke zajednice grada Samobora o realizaciji programa 
Samoborskog fašnika u 2013. godini u predloženom tekstu. 

2. Navedeni Prijedlog upućuje se Gradskom vijeću Grada Samobora na raspravu i 
usvajanje. 

 
BRANIMIR ŠILJAK - Molim  gosp. Željka Radovanića da se u ime Odbora za 

financije i proračun očituje. 
 
ŽELJKO RADOVANIĆ - Odbor je nakon provedene rasprave jednoglasno donio 

sljedeći zaključak: 
1. Prihvaća se Izvješće Turističke zajednice grada Samobora o realizaciji programa 

Samoborskog fašnika u 2013. godini u predloženom tekstu. 
2. Predlaže se Gradskom vijeću Grada Samobora da o točki 1. ovog zaključka prove 

raspravu i istu usvoji. 
 

BRANIMIR ŠILJAK - Pitam  gđu Zdravku da li želi nešto reći. 
 
ZDRAVKA ŠKUGOR FERDERBAR - Daje kratko dodatno obrazloženje po točki 

dnevnog reda. 
 
 BRANIMIR ŠILJAK - Otvaram raspravu. 
 
 U RASPRAVI SU SUDJELOVALI: Marinko Džepina, Sanja Horvat Iveković, 
Zdravka Škugor Ferderbar. 
 

BRANIMIR ŠILJAK - S obzirom da se više nitko ne javlja za riječ zaključujem 
raspravu i dajem na glasovanje Izvješće Turističke zajednice grada Samobora o realizaciji 
programa Samoborskog fašnika u 2013. godini. 
 Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je 
donijelo sljedeći 
 

ZAKLJUČAK 
 
 Prihvaća se Programsko i financijsko izvješće za 187. Samoborski fašnik Turističke 
zajednice Grada Samobora od 04. studenog 2013. godine, u tekstu kao što je dan u 
materijalima za sjednicu.  

Tekst Programskog i financijskog izvješća za 187. Samoborski fašnik Turističke 
zajednice Grada Samobora prilaže se ovom zaključku i čini njegov sastavni dio. 
 
 
AD21.) 

BRANIMIR ŠILJAK - Prelazimo na dvadesetprvu točku dnevnog reda - Prijedlog 
zaključka o imenovanju ravnateljice Dječjeg vrtića Izvor, Samobor. 
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Molim gosp. Marijana Kižlina, zamjenika pročelnika Upravnog odjela za društvene 
djelatnosti da u ime predlagatelja da uvodno obrazloženje. 
 
 MARIJAN KIŽLIN - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su 
vijećnici dobili u materijalima za sjednicu. 
 

 BRANIMIR ŠILJAK - Molim gđu Zvjezdanu Sečen, predsjednicu  Odbora za 
društvene djelatnosti i brigu za mladež da se očituje.  
 
 ZVJEZDANA SEČEN - Nakon provedene rasprave i glasovanja Odbor je 
jednoglasno donio sljedeći zaključak: 

1. Prihvaća se prijedlog UV Dječjeg vrtića Izvor, Preradovićeva 16, Samobor za 
imenovanje gđe Martine Trošelj iz Samobora, Pušine 4, za ravnateljicu Dječjeg vrtića 
Izvor, Samobor, na mandat od četiri (4) godine počevši od 01.01.2014. godine. 

2. Predlaže se Gradskom vijeću Grada Samobora da o prijedlogu iz točke 1. ovog 
zaključka provede raspravu i istu usvoji. 

 
BRANIMIR ŠILJAK - Molim gosp. Stjepana Kozlinu, predsjednika Odbora za izbor 

i imenovanja da se očituje. 
 
STJEPAN KOZLINA - Nakon provedene rasprave Odbor za izbor i imenovanja 

jednoglasno donosi sljedeći zaključak: 
1. Podržava se prijedlog UV Dječjeg vrtića Izvor, Preradovićeva 16, Samobor za 

imenovanje gđe Martine Trošelj iz Samobora, Pušine 4, za ravnateljicu Dječjeg vrtića 
Izvor, Samobor, na mandat od četiri (4) godine počevši od 01.01.2014. godine. 

2. Predlaže se Gradskom vijeću Grada Samobora da o prijedlogu iz točke 1. ovog 
zaključka provede raspravu i istu usvoji. 

 
BRANIMIR ŠILJAK - Otvaram raspravu. 
S obzirom da se nitko ne javlja za riječ zaključujem raspravu i dajem na glasovanje 

Prijedlog zaključka o imenovanju ravnateljice Dječjeg vrtića Izvor, Samobor. 
Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je 

donijelo sljedeći 
ZAKLJUČAK 

o imenovanju ravnateljice DV IZVOR 
 

I. 
 Martina Trošelj iz Samobora, Pušine 4, imenuje se za ravnateljicu Dječjeg vrtića Izvor, 
na mandat od četiri (4) godine, počevši od 01.01.2014. godine. 
 

II. 
 Ovaj zaključak stupa na snagu danom donošenja, a objavit će se u Službenim vijestima 
Grada Samobora. 
 
 
 
AD22.) 

BRANIMIR ŠILJAK - Prelazimo na dvadesetdrugu točku dnevnog reda -  
Informacija o zaključku gradonačelnika o razrješenju i imenovanju članova školskih odbora u: 

a) OŠ Samobor, Samobor 
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b) OŠ Mihaela Šiloboda, Sveti Martin pod Okićem 
c) OŠ Milana Langa, Bregana 
d) OŠ Rude, Samobor. 

 
Molim gosp. Marijana Kižlina, zamjenika pročelnika Upravnog odjela za društvene 

djelatnosti da u ime predlagatelja da uvodno obrazloženje. 
 
 MARIJAN KIŽLIN - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su 
vijećnici dobili u materijalima za sjednicu. 
 

 BRANIMIR ŠILJAK - Molim gđu Zvjezdanu Sečen, predsjednicu  Odbora za 
društvene djelatnosti i brigu za mladež da se očituje.  
 
 ZVJEZDANA SEČEN - Nakon provedene rasprave i glasovanja Odbor je 
jednoglasno donio sljedeći zaključak: 

1. Prihvaća se i podržava prijedlog Zaključka o razrješenju i imenovanju po jednog  
člana u školski odbor OŠ Samobor, OŠ Mihaela Šiloboda, OŠ Milana Langa i OŠ 
Rude, od strane osnivača, do isteka mandata razriješenih članova i to: 
a)  U školskom odboru Osnovne škole Samobor, Stražnička 14, Samobor 
      razrješuje se član/ica školskog odbora, Suzana Cesnik iz Vrbovca Samoborskog   
      76, Samobor, a imenuje se Miro Mario Židov, iz Samobora, Marka Vukasovića 8. 
b)  U školskom odboru Osnovne škole Mihaela Šiloboda, Sveti Martin pod   
      Okićem 37b, razrješuje se član/ica školskog odbora, Damir Pajić, Sveti Martin  
    pod Okićem 7, Sveti Martin pod Okićem,  a imenuje se Petra Aralica, Balaška 12,      
    Rakov Potok.   
c) U školskom odboru Osnovne škole Milana Langa, M. Langa 2, Bregana 
    razrješuje se član/ica školskog odbora Gordana Hribar, Braće Radića 9, Bregana, a   
    imenuje se Ivan Piškulić, Kneza Branimira 27, Lug Samoborski, Bregana.  
d) U školskom odboru Osnovne škole Rude, Rude 93, razrješuje se član/ica  
     školskog odbora Barbara Mrvoš, Rude 135, Samobor, a imenuje se Anita Petrić  
     Marinić, Braslovje 51, Braslovje Samobor. 

2. Predlaže se Gradskom vijeću Grada Samobora da o prijedlogu iz točke 1. ovog 
Zaključka provede raspravu i isti usvoji. 

 
BRANIMIR ŠILJAK - Molim gosp. Stjepana Kozlinu, predsjednika Odbora za izbor 

i imenovanja da se očituje. 
 
STJEPAN KOZLINA - Nakon provedene rasprave Odbor za izbor i imenovanja 

donosi sljedeći zaključak:  
1. Prihvaća se Informacija o zaključku gradonačelnika o razrješenju i imenovanju 

članova školskih odbora u OŠ kao što je dano u materijalima za sjednicu. 
2. Predlaže se Gradskom vijeću da o prijedlogu iz točke 1. ovog zaključka provede 

raspravu i istu usvoji. 
 

BRANIMIR ŠILJAK - Otvaram raspravu. 
S obzirom da se nitko ne javlja za riječ zaključujem raspravu i dajem na glasovanje 

Informaciju o zaključku gradonačelnika o razrješenju i imenovanju člana školskog odbora u:  
OŠ Samobor, Samobor. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je 
donijelo sljedeći 
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ZAKLJUČAK 

o razrješenju i imenovanju članova školskih odbora u OŠ 
 

1. Prihvaća se i Informacija o razrješenju i imenovanju po jednog  člana u školski odbor 
OŠ Samobor, OŠ Mihaela Šiloboda, OŠ Milana Langa i OŠ Rude, od strane osnivača, 
do isteka mandata razriješenih članova i to: 
a)  U školskom odboru Osnovne škole Samobor, Stražnička 14, Samobor 
      razrješuje se član/ica školskog odbora, Suzana Cesnik iz Vrbovca   
     Samoborskog 76, Samobor, a imenuje se Miro Mario Židov, iz Samobora,   
     Marka Vukasovića 8. 
b)  U školskom odboru Osnovne škole Mihaela Šiloboda, Sveti Martin pod   
      Okićem 37b, razrješuje se član/ica školskog odbora, Damir Pajić, Sveti  
      Martin pod Okićem 7, Sveti Martin pod Okićem,  a imenuje se Petra Aralica,  
      Balaška 12, Rakov Potok.   
c) U školskom odboru Osnovne škole Milana Langa, M. Langa 2, Bregana 
    razrješuje se član/ica školskog odbora Gordana Hribar, Braće Radića 9,  
    Bregana, a imenuje se Ivan Piškulić, Kneza Branimira 27, Lug Samoborski,  
    Bregana.  
d) U školskom odboru Osnovne škole Rude, Rude 93, razrješuje se član/ica  
     školskog odbora Barbara Mrvoš, Rude 135, Samobor, a imenuje se Anita  
     Petrić Marinić, Braslovje 51, Braslovje Samobor. 
 
 

 
AD23.) 

BRANIMIR ŠILJAK - Prelazimo na dvadesettreću točku dnevnog reda - Prijedlog 
zaključka o davanju prethodne suglasnosti na Statut DV Grigor Vitez, Samobor. 

Molim gosp. Marijana Kižlina, zamjenika pročelnika Upravnog odjela za društvene 
djelatnosti da u ime predlagatelja da uvodno obrazloženje. 

 
MARIJAN KIŽLIN- Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su 

vijećnici dobili u materijalima. 
 
BRANIMIR ŠILJAK - Molim gđu Zvjezdanu Sečen, predsjednicu  Odbora za 

društvene djelatnosti i brigu za mladež da se očituje.  
 
ZVJEZDANA SEČEN - Nakon provedene rasprave i glasovanja Odbor je 

jednoglasno donio sljedeći zaključak: 
1. Daje se prethodna suglasnost na Statut Dječjeg vrtića Grigor Vitez, Samobor, 

Perkovčeva 88/1, u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu.  
2. Predlaže se Gradskom vijeću Grada Samobora da o Statutu iz točke 1. ovog Zaključka 

provede raspravu i da suglasnost na isti. 
 

BRANIMIR ŠILJAK - Molim gosp. Dragutina Kušića da se očituje u ime Odbora za 
statutarno-pravna pitanja.  
 

DRAGUTIN KUŠIĆ - Odbor za statutarno-pravna pitanja na svojoj 4. sjednici 
održanoj 25.11.2013. godine proveo je raspravu, te nakon provedene rasprave jednoglasno 
daje sljedeće mišljenje: 
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1. Prijedlog zaključka o davanju prethodne suglasnosti na Statut DV Grigor 
Vitez, Samobor pripremljen je, i postupak utvrđivanja proveden sukladno 
zakonskim propisima RH, Statutu i Poslovniku Gradskog vijeća Grada 
Samobora. 

2. Predlaže se Gradskom vijeću Grada Samobora da o Prijedlogu zaključka 
provede raspravu i isti usvoji u danom tekstu. 

 
BRANIMIR ŠILJAK - Otvaram raspravu. 
S obzirom da se nitko ne javlja za riječ zaključujem raspravu i dajem na glasovanje 

Prijedlog zaključka o davanju prethodne suglasnosti na Statut DV Grigor Vitez, Samobor. 
Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je 

donijelo  sljedeći 
ZAKLJUČAK 

o davanju prethodne suglasnosti na Statut DV Grigor Vitez 
 

I. 
 Daje se prethodna suglasnost na Statut Dječjeg vrtića Grigor Vitez, Samobor, 
Perkovčeva 88/1, u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 
 

II. 
 Ovaj zaključak stupa na snagu danom donošenja, a objavit će se u Službenim vijestima 
Grada Samobora. 
 
 
 
AD24.) 

BRANIMIR ŠILJAK - Prelazimo na dvadesetčetvrtu točku dnevnog reda - Prijedlog 
zaključka o davanju prethodne suglasnosti na Statut DV Izvor, Samobor. 

Molim gosp. Marijana Kižlina, zamjenika pročelnika Upravnog odjela za društvene 
djelatnosti da u ime predlagatelja da uvodno obrazloženje. 
 

MARIJAN KIŽLIN- Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su 
vijećnici dobili u materijalima. 

 
BRANIMIR ŠILJAK - Molim gđu Zvjezdanu Sečen, predsjednicu  Odbora za 

društvene djelatnosti i brigu za mladež da se očituje.  
 
ZVJEZDANA SEČEN - Nakon provedene rasprave i glasovanja Odbor je 

jednoglasno donio sljedeći zaključak: 
1. Daje se prethodna suglasnost na Statut Dječjeg vrtića Izvor, Samobor, Preradovićeva 

16, u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu.  
2. Predlaže se Gradskom vijeću Grada Samobora da o Statutu iz točke 1. ovog zaključka 

provede raspravu i da suglasnost na isti. 
 

BRANIMIR ŠILJAK - Molim gosp. Dragutina Kušića da se očituje u ime Odbora za 
statutarno-pravna pitanja.  
 

DRAGUTIN KUŠIĆ - Odbor za statutarno-pravna pitanja na svojoj 4. sjednici 
održanoj 25.11.2013. godine proveo je raspravu, te nakon provedene rasprave jednoglasno 
daje sljedeće mišljenje: 
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1. Prijedlog zaključka o davanju prethodne suglasnosti na Statut DV Izvor, 
Samobor pripremljen je, i postupak utvrđivanja proveden sukladno zakonskim 
propisima RH, Statutu i Poslovniku Gradskog vijeća Grada Samobora. 

2. Predlaže se Gradskom vijeću Grada Samobora da o Prijedlogu zaključka 
provede raspravu i isti usvoji u danom tekstu. 

 
BRANIMIR ŠILJAK - Otvaram raspravu. 

S obzirom da se nitko ne javlja za riječ zaključujem raspravu i dajem na glasovanje 
Prijedlog zaključka o davanju prethodne suglasnosti na Statut DV Izvor, Samobor. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je 
donijelo sljedeći 

ZAKLJUČAK 
o davanju prethodne suglasnosti na Statut DV Izvor 

 
I. 

 Daje se prethodna suglasnost na Statut Dječjeg vrtića Izvor, Samobor, Preradovićeva 
16, u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 
 

II. 
 Ovaj zaključak stupa na snagu danom donošenja, a objavit će se u Službenim vijestima 
Grada Samobora. 
 
 
 
AD25.) 

BRANIMIR ŠILJAK - Prelazimo na dvadesetpetu točku dnevnog reda - Prijedlog 
zaključka o imenovanju Razvojnog savjeta Grada Samobora. 

Molim gosp. Dragutina Kušića, pročelnika-tajnika Gradske službe da se u ime 
predlagatelja očituje. 
 
 DRAGUTIN KUŠIĆ - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su 
vijećnici dobili u materijalima za sjednicu. 
 

BRANIMIR ŠILJAK - Molim gosp. Stjepana Kozlinu, predsjednika Odbora za izbor 
i imenovanja da se očituje. 
 
 STJEPAN KOZLINA - Nakon provedene rasprave Odbor je jednoglasno donio 
sljedeći zaključak: 

Za članove Razvojnog savjeta Grada Samobora predlažu se: 
1. Krešo Beljak, mag. educ. geogr., gradonačelnik Grada Samobora - za predsjednika 
2. Branimir Šiljak, Balaška 1, Rakov Potok, predsjednik Gradskog vijeća - za 

zamjenika predsjednika 
3. Miran Šoić, dipl. oec., Samobor, Giznik 2 (ekonomska struka) 
4. Josip Lebegner, dipl. ing. el., Rude, 184/1 (tehnička struka) 
5. Lovorka Šavar, dr. med., Samobor, Žumberačka 15 (zdravstvena struka, dr. 

medicine sa iskustvom u radu u zdravstvenoj djelatnosti) 
6. Adolf Paar, ing. građ. Samobor, Zagrebačka 17 (građevinska struka, sa iskustvom 

u radu u komunalnim djelatnostima) 
7. Dragutin Kušić, dipl. iur., Samobor, Zagorska 41 (pravna struka, s iskustvom u 

radu lokalne samouprave) 
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8. Davor Škiljan, prof., Samobor, I. Trnskog 9, (prosvjetna struka, s iskustvom u radu 
u srednjem školstvu) 

9. Matija Brodar, dipl. politolog, Rakov Potok, Samoborska c. 200  
10. Mira Čebušnik, nastavnik hrvatskog jezika, Samobor, M. Korvina 18 (s iskustvom 

u bibliotekarstvu) 
11. Mario - Miro Židov, dipl. oec., ing. grad., Samobor, M. Vukasovića 8 (s iskustvom 

u graditeljstvu i poslovanju s nekretninama) 
12. Tomislav Otmačić, Samobor, Mala Jazbina 44, (vlasnik obrta - klesarstvo) 
13. Mijo Gorički, Samobor, ul. D. Domjanića 8 (umirovljenik) 
14. Željko Koščica, Samobor, Rude 154, (s iskustvom u komunalnim djelatnostima i 

mjesnoj samoupravi) 
15. Zvonko Radovanić, Samobor, Gradna 26, (vlasnik obrta) 
Predlaže se Gradskom vijeću da o prijedlogu iz točke 1. ovog zaključka provede 

raspravu i isti usvoji. 
 

 BRANIMIR ŠILJAK - Otvaram raspravu. 
S obzirom da se nitko ne javlja za riječ zaključujem raspravu i dajem na glasovanje 

Prijedlog zaključka o imenovanju Razvojnog savjeta Grada Samobora. 
  Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je 
donijelo sljedeći 

ZAKLJUČAK 
o imenovanju Razvojnog savjeta Grada Samobora 

 
I. 

U Razvojni savjet Grada Samobora imajući u vidu zastupljenost svih potrebnih struka 
odnosno djelatnosti i područja imenuju se: 

1. Krešo Beljak, mag. educ. geogr., gradonačelnik Grada Samobora - za 
predsjednika 

2. Branimir Šiljak, Balaška 1, Rakov Potok, predsjednik Gradskog vijeća - za 
zamjenika predsjednika 

3. Miran Šoić, dipl. oec., Samobor, Giznik 2 (ekonomska struka) 
4. Josip Lebegner, dipl. ing. el., Rude, 184/1 (tehnička struka) 
5. Lovorka Šavar, dr. med., Samobor, Žumberačka 15 (zdravstvena struka, dr. 

medicine sa iskustvom u radu u zdravstvenoj djelatnosti) 
6. Adolf Paar, ing. građ. Samobor, Zagrebačka 17 (građevinska struka, sa 

iskustvom u radu u komunalnim djelatnostima) 
7. Dragutin Kušić, dipl. iur., Samobor, Zagorska 41 (pravna struka, s iskustvom u 

radu lokalne samouprave) 
8. Davor Škiljan, prof., Samobor, I. Trnskog 9, (prosvjetna struka, s iskustvom u 

radu u srednjem školstvu) 
9. Matija Brodar, dipl. politolog, Rakov Potok, Samoborska c. 200  
10. Mira Čebušnik, nastavnik hrvatskog jezika, Samobor, M. Korvina 18 (s 

iskustvom u bibliotekarstvu) 
11. Mario - Miro Židov, dipl. oec., ing. grad., Samobor, Marka Vukasovića 8 (s 

iskustvom u graditeljstvu i poslovanju s nekretninama) 
12. Tomislav Otmačić, Samobor, Mala Jazbina 44, (vlasnik obrta - klesarstvo) 
13. Mijo Gorički, Samobor, ul. D. Domjanića 8 (umirovljenik) 
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14. Željko Koščica, Samobor, Rude 154, (s iskustvom u komunalnim djelatnostima 
i mjesnoj samoupravi) 

15. Zvonko Radovanić, Samobor, Gradna 26, (vlasnik obrta) 
 

II. 
 Ovaj zaključak stupa na snagu danom donošenja, a objavit će se u Službenim vijestima 
Grada Samobora. 

III. 
 Stupanjem na snagu ovog zaključka stavlja se van snage Zaključak o imenovanju 
Razvojnog savjeta Grada Samobora donesen na 28. sjednici Gradskog vijeća Grada 
Samobora, održanoj 10. svibnja 2012. godine.  
 
 
 
 
AD26.) 
 BRANIMIR ŠILJAK - Prelazimo na dvadesetšestu točku dnevnog reda - Ostale 
informacije. 
 
 Da li se netko javlja za riječ? 
  
 DRAGUTIN KUŠIĆ - U materijalima za sjednicu dobili ste ovu pisanu informaciju, 
pa ću samo malo pojasniti s time da danas nikakav poseban zaključak ne donosimo. 
Znači, radi se o sljedećem, Zaklada Friedrich Ebert i Udruga gradova RH u svakom novom 
sazivu vijeća organizira jednu edukaciju vijećnika radi pripreme i boljeg i kvalitetnijeg rada u 
vrijeme mandata svakog vijećnika. Mi smo imali u prošlom sazivu takvu jednu edukaciju i 
moram priznati da nije bio baš preveliki odaziv, ali svi koji su sudjelovali u tome izjasnili su 
se pozitivno. Sada smo mislili također to organizirati, ali međuvremenu vezano uz inicijativu i 
sa sjednice ovog Vijeća i Predsjedništva Gradskog vijeća da se problem ovih materijala proba 
riješiti na neki bolji i kvalitetniji način, a imajući u vidu iskustva nekih drugih gradova i 
općina predložili smo da se ova edukacija spoji s još jednom edukacijom, a to je da pređemo s 
ovih papirnatih materijala na tablet i da vam materijale dostavljamo u elektroničkom obliku. 
Znači, svaki vijećnik bi dobio tablet. Imamo  informaciju da je većina pismena elektronički i 
kompjuterski i da se može služiti s time. U Vijeću imamo dosta jakih takvih igrača kao što je 
Marko, a i ostali čuo sam, to sve je u prijedlogu proračuna za 2014. godinu gdje su predložena 
sredstva. Tu imate jednu kratku računicu gdje ocjenjujemo da je taj način čak i štedljiv na 
materijalima, ali nije samo da štedimo na materijalima nego nam je problem kod 
umnožavanja materijala jer imamo samo jedan kopirni, a drugi je u kvaru pa bi morali kupiti 
novi a isto dođe cca 50 do 60.000,00 kn dok bi ovi troškovi bili daleko manji samo u tom 
segmentu. 
No, neka iskustva govore da se većina vijećnika opredjeljuje za to ali ako netko nije baš vičan 
tome i da će trebati neka pokusna priprema ili probni rok ići ćemo i na to. Zato bi tom 
prigodom kada bi imali ovu edukaciju proveli edukaciju oko korištenja tableta i na taj način 
došli do kvalitetnijeg korištenja. 
Predlažem da malo razmislite o tome, a drugi puta bi proveli anketu o tome tko je za a tko 
nije. Znači svi ste za, odlično, onda nemam što pričati o tome. 
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 BRANIMIR ŠILJAK - S obzirom da se više nitko ne javlja za riječ, a Dnevni red 
današnje sjednice je iscrpljen, zaključujem 5. sjednicu Gradskog vijeća Grada Samobora. 
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Nada Gorišek  Dragutin Kušić,dipl.iur.  Branimir Šiljak 
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